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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/19-01/1 

URBROJ: 2186/012-02/05-19-2 

 

Ivanec,  31. siječnja 2019. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 31. siječnja 2019. godine 

 

sastavljen na 20. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,00 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Bračko Čedomir, Brezovec Klaudija, Car Matišić Martina, Debeljak Vladimir, 

Đula Zdenko, Đuras Zdenko, Friščić Ljubica, Grđan Josip, Hudoletnjak Stjepan, Mudri 

Božica, Prašnjak Danica, Sedlar Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Sever Domagoj, Vidoni 

Nikola.  

Izostanak su opravdali: Grudiček Miljenko i Vlaisavljević Daniel. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek – 

zamjenik gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš, Stjepan Vincek, Petra Videc – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – 

Poslovna zona Ivanec d.o.o.,  Mladen Stanko – Ivkom d.d. Ivanec, Damir Cesar i 

Robert Briški – Čistoća d.o.o. Varaždin. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, pozdravlja sve 

nazočne, konstatira da je od ukupno 17 izabranih vijećnika nazočno 15 vijećnika te će 

se donositi pravovaljane odluke.  

Ksenija Sedlar Đunđek: Prije samog početka sjednice upoznajem vijećnike sa 

slijedećim: prijavnice za raspravu koje vijećnici mogu predati do početka rasprave – 

molim vijećnike da svoje prijave i raspravu usklade s Poslovnikom tj. jedna rasprava 
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po jednoj točki dnevnog reda u svojstvu vijećnika (5 minuta) ili predsjednika Kluba 

vijećnika (10 minuta). 

 

Ujedno sam Vas dužna upoznati, sukladno Poslovniku,  da je Međustranačko vijeće 

Gradskog vijeća održalo sjednicu na kojoj nisu bili nazočni svi članovi Međustranačkog 

vijeća, na kojoj su raspravljene točke dnevnog reda današnje sjednice, te 

Međustranačko vijeće odnosno predsjednici političkih stranaka i predstavnici klubova 

vijećnika koji su bili nazočni (HNS;HDZ;SDP) podržavaju predložene odluke. 

 
Na Vaše klupe primili ste: 

1. Odgovor na vijećničko pitanje vijećnika Zdenka Đurasa 

2. Dopunu materijala - obrazloženja pod točkom 14. dnevnog reda – rezultate 

provedene ankete na području naselja Horvatsko i dopis nadležne inspekcije 

3. Podnesak Gradonačelnika za dopunu dnevnog reda te donošenje po hitnom 

postupku 

− Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Ivanca za 2019.g. 

− Dopune Odluke o socijalnoj skrbi  

4. Amandmane Gradonačelnika: 

   -  pod točkom 8. dnevnog reda - Odluka o komunalnoj naknadi i  

   - točkom 10. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pružanju javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog 

otpada 

 
Predlažem, u skladu s člankom 79. Poslovnika, da se točka 2. Financijsko izvješće 

trgovačkog društva Varkom d.d. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine, 

izostavi  s dnevnog reda ove sjednice, s obzirom da nema predstavnika tvrtke o čijem 

izvješću je potrebno raspravljati. 

 

Molim vijećnike da se sukladno članku 79. stavku 6. izjasne tko je za, protiv ili suzdržan 

da se točka 2. skine s dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je točka 2. dnevnog reda Financijsko izvješće trgovačkog društva 

Varkom d.d. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine, jednoglasno skinuta s 

dnevnog reda. 

 

Prije glasovanja o dnevnom redu, sukladno članku 67. Poslovnika Gradskog vijeća, 

potrebno je glasovati o opravdanosti hitnosti postupka. 

Molim vijećnike da se izjasne o opravdanosti hitnosti donošenja: 

- Izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019. godinu. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ opravdanost hitnosti donošenja Izmjena Programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi za 2019. godinu. 

Zatim poziva vijećnike da se izjasne o opravdanosti hitnosti donošenja  

- Dopune Odluke o socijalnoj skrbi. 
 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ opravdanost hitnosti donošenja Dopune Odluke o socijalnoj skrbi. 

 

Predsjednica daje na usvajanje dnevni red s konstatacijom (s obzirom da je bila 

dovoljna većina za opravdanost hitnosti)  da se sukladno članku 67. stavku 3.  

Poslovnika Gradskog vijeća predložene dopune uvrštavaju na dnevni red. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasovalo  „za“ predloženi dnevni red te predsjednica konstatira da je jednoglasno, s 

15 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 19. 

prosinca 2019. godine 

 

2. Financijsko izvješće trgovačkog društva Čistoća d.o.o. za razdoblje 

01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

3. Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom d.d. za razdoblje 

01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

4. Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom – Vode d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

5. Financijsko izvješće trgovačkog društva Poslovna zona Ivanec d.o.o. 

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

6. Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u 

kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

7. Odluka o komunalnoj naknadi 

 

8. Odluka o komunalnom doprinosu 
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9. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pružanju javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja 

biorazgradivog komunalnog otpada 

 

10. Program dodjele bespovratnih potpora za poticanje razvoja 

poduzetništva Grada Ivanca za 2019. godinu 

 
11. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje 

siječanj – prosinac 2018. godine 

 

12. Program rada Savjeta mladih Grada Ivanca za 2019. godinu 

 
13. Zaključak o potrebi mjerenja posebne namjene 

 
14. I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad 

Ivanec u 2019. godini 

 
15. Odluka o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 

 

Aktualni sat 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da su za ovu sjednicu pristigla sljedeća vijećnička 

pitanja redoslijedom zaprimanja:   

 

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Čedomir Bračko: Kada će staračka samačka domaćinstva s navršenih 70 

godina života, s prebivalištem na području Grada Ivanca, biti oslobođena 

plaćanja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada i prikupljanja 

biorazgradivog komunalnog otpada? Pitanje sam pročitao iz razloga da bih 

imao priliku da se zahvalim službama i gradonačelniku koji su jako brzo reagirali 

na moj upit i iskreno mi je žao da ga nisam prije postavio. Nadam se da će to 

biti praksa i ubuduće te zahvaljujem i ne tražim odgovor. 

 

2. Stjepan Hudoletnjak: Prvo pitanje se odnosi na puštene Izmjene i dopune 

Zakona o vodoopskrbi, a isti obavezuje lokalne jedinice odnosno gradove i 

općine i druga mjesta koja imaju određenu ugovornu opskrbu vodovodom  da 

se centraliziraju i ujedine u jednu od institucija vodoopskrbe na području 

županije. Za nas, kao Grad Ivanec, bi to bio Varkom. Smatram da bi bilo dobro 

da mi kao vijećnici čujemo od gradonačelnika zapravo kako se izvući iz toga 

bez obzira što se zna da Zakon moramo poštivati. Smatram da ima 

demokratskih prava  naših građana  koji bi najvjerojatnije  tražili da se ipak ne 
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integriramo u taj sustav iz razloga što Ivkom – Vode Ivanec imaju tradiciju da su 

uređene za tu problematiku, tako da sve ono što bi s Varkomom dobili bilo bi 

lošije, nego što danas imamo. Apeliram na gradonačelnika da bude uporan kao 

što je i dosad bio uporan po tom pitanju, a imali smo priliku vidjeti  i čuti u 

medijima i tiskovini da se gradonačelnik oštro zalaže da ne izgubimo pravo da 

ne obezvlastimo Ivkom jer tu bi dobili manje, a što je najgore nije isključeno da 

ne bi izgubili radna mjesta unutar Ivkom-a, što nikako ne bi smjeli dozvoliti. Što 

zapravo možemo očekivati od gradonačelnika, ovog predstavničkog tijela, ovog 

Vijeća i da se u tom smislu  možemo razgovarati s građanima koji veći  o tome 

puno pitaju.     

     

3. Stjepan Hudoletnjak: Drugo pitanje se odnosi da li je moguće tokom godine da 

se u Salinovcu uredi dječje igralište. Veliki je pritisak građana, tim više što sva 

okolna mjesta i mjesni odbori imaju uređena igrališta, a mi u Salinovcu 

djelujemo kao neko središte na tom istočnom dijelu, a nemamo igrališta, što 

smo si sami krivi jer se već oko toga  usuglašavali. Međutim, Vijeće je nudilo 

nešto što nije bilo prihvatljivo za Grad, a to je lokacija na parceli nove škole i 

dvorane i to nije bilo prihvatljivo, tim više što su se nudile i naprave za djecu za 

igranje što je proizašlo iz ovog našeg festivala kiparenja. To ne mogu prihvatiti, 

iza toga ne mogu stajati. Ako  bi Grad išao,  onda to mora biti isključivo ono što 

ima svoj atest,  što se može postaviti tamo gdje je za Grad najbolje, a to je 

gradska parcela na staroj školi. Predlažem da, ako bi to išli da se usuglašujemo 

s mjesnim vijećem, a to sam već i prikupio tu suglasnost, da se igralište izvede 

na lokaciji stare škole, bilo na istočnom dijelu parka ili zapadnom. Za to postoje 

uvjeti, samo je potrebno odvojiti i krenuti u to.  

 
4. Zdenko Đuras: Prenosim pitanje zainteresiranih roditelja korisnika dječjeg vrtića 

u Radovanu. Ukoliko dođe do realizacije gradnje dječjeg vrtića po privatnoj 

inicijativi, da li to znači zatvaranje gradskog dječjeg vrtića ili će on i dalje raditi 

na postojećoj lokaciji? 

 

5. Zdenko Đuras: Isto nosim pitanje iz Mjesnog odbora Seljanec i Margečan – 

sprave za dječje igralište na te dvije lokacije. Margečan je centar župe, škola je 

tamo, ima potrebe za time i opravdano je. 

 
 

6. Zdenko Đuras: Natkriveno autobusno stajalište u mjestu Osečka, na glavnoj 

cesti između Margečana i Peca. 

 

7. Zdenko Đula: Moje pitanje se odnosi na komunal, a sadrži i potpitanje. Molim 

informaciju koja zanima stanovnike naselja Ribić Breg o tome koji su zahvati 

planirani na njihovom području u skorašnje vrijeme jer žale se da su izostavljeni 

iz aglomeracije. Bilo je rečeno da će biti prezentirane te parcijalne izgradnje 

kanalizacije u tim naseljima koja nisu obuhvaćena. Nadalje, gore je problem 

autobusnog stajališta, da li je tu pokrenuta kakva izrada dokumentacije u skladu 
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s novim uvjetima MUP-a da se označi to autobusno stajalište i eventualno da 

se sagradi nadstrešnica? 

 
 

8. Zdenko Đula: Da li je započeta priprema izgradnje autobusnog stajališta za koje 

je već napravljeno ugibalište u Jerovcu Donjem i da li će to biti realizirano i 

kada? 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

 

1. Milorad Batinić: Iako gosp. Bračko nije tražio odgovor, samo ću odgovoriti neke 

stvari, kao u životu, tako i ovo koincidira. Kad je bilo govora o donošenju prve 

Odluke o zbrinjavanju otpada, tada smo kazali da će se staračka domaćinstva 

koja smo sada ugradili u Odluku, nakon donošenja Zakona koji bi trebao prema 

najavama otvoriti mogućnost financiranja, da ćemo to ugraditi u socijalni 

program. Znači, tek po donošenju Zakona mi smo mogli odreagirati. Zakon je 

donijet, nakon objave vrijedi, iz tog razloga je ovaj rok, iz tog razloga su i ove 

korekcije kroz amandmane i žurnost. Neke stvari su slučajne. Jednako tako, 

naravno da sam slušao i vas vijećnike, vaša razmišljanja, isto tako i razmišljanja 

koja smo imali kroz deset edukacija o zbrinjavanju otpada, upravo su građani 

postavljali i tu raznu pitanja. Isti odgovor su dobili. Morali smo pričekati 

donošenje novog Zakona o otpadu i vidjeti koje mogućnosti otvara.  

 

2. Milorad Batinić: Što se tiče vodoopskrbe, radi se o nekoliko zakona, tri zakona, 

Zakon o vodama, Izmjene Zakona o financiranju vodnog gospodarstva i novi 

Zakon o vodnim uslugama, koji govori o tome da se smanji broj javnih 

isporučitelja na razini Republike Hrvatske, a prema navodima iz nacrta 

prijedloga postojećega Zakona o vodnim usluga koji je u javnom savjetovanju, 

koje još traje do 8. veljače. Da bi se smanjio broj uslužnih područja koja su 

definirana bila Strategijom razvoja vodnog gospodarstva unatrag 2012. ili 2013. 

godine. Taj dio je obuhvaćeni, po toj osnovi, da bi na području Varaždinske 

županije bilo jedno  vodo uslužno područje  i jedan javni isporučitelj. Taj zakon 

predviđa i da bi javni isporučitelj  koji bi dobio ulogu javnog isporučitelja morali 

u svoj sustav uključiti sve lokalne vodovode. Imali smo primjer u Seljancu koji 

je Varkom uključio prije cca 7 godina i Ivkom je jednako tako lokalni vodovod u 

Prigorcu. Na administrativnom području Grada Ivanca prema saznanjima, 

informacijama iz Ivkom-a nema nikoga tko ne bi bio opskrbljen odnosno 

priključen na javnog isporučitelja, u ovoj situaciji to je Ivkom ili Varkom  na 

istočnom području, područje Jerovec, Ribić breg i Horvatsko. Moje reagiranje - 

zašto? Najprije iz razloga, pročitao sam jedan članak od direktora Varkom-a koji 

je zvučao dosta prijeteće i imperativno - mi ćemo provesti Zakon. On nije osoba 

koja provodi zakon i koja je nadležna za provođenje zakona, on je dionik u 

provedbi određenih akata i smatrao sam nužnim radi informiranja javnosti, 

prvenstveno naših građana i dao sam i očitovanje i službeno očitovanje je 
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objavljeno i na našim web stranicama, iz Regionalnog tjednika tražili su također, 

isto sam dao, manje-više svi ste pročitali koji je moj osobni stav o tome. Jednako 

tako, danas sam imao na traženje iz ureda ministra državnog tajnika pomoćnicu 

ministra vezano uz ovaj Zakon i sastanak u Saboru gdje sam joj vrlo jasno 

prenio svoja razmišljanja, svoj stav oko toga Zakona i jednako tako službe 

Grada, pročelnici će svaki u svojoj domeni dati primjedbe na taj Zakon koji je na 

javnom savjetovanju. Da skratim – znači neprihvatljivo. Zakon je tehnički 

gledano provedbeni akt pripajanja od malih distributera jednom velikom. Znači 

da se smanji broj distributera, da se provedbe na razini  uslužnih  područja. Oni 

pravdaju direktivama europske unije, ali to nije točno. Europa ne poznaje, niti 

zahtjeva, niti u pristupnom periodu, niti sada, nikakvim direktivama, nikakvim 

zakonima, da se moraju mali vodoopskrbni sustavi kao što je Ivkom, jer ono što 

u Zakonu piše da svi oni koji su ispod 2 milijuna kubika isporuke, Ivkom je 

negdje oko 900 tisuća, da se moraju pripajati većem. To bi bilo opravdano u 

nekim sredinama gdje nemate vodoopskrbni sustav koji je uspostavljen, 

odnosno tvrtku koja ima elemente održivosti i funkcionalna je i praktički održiva 

dugoročno, ne kratkoročno, gdje se u zadnjih nekoliko godina investiralo u 

vodoopskrbni sustav i svake godine se investira, gdje su se napravile 

vodospreme, da upravo na zahtjeve naših građana Jerovca, Ribić Brega i 

Horvatskog da im pustimo kroz Varkom-ov sustav ivanečku vodu, uspjeli smo 

2017. godine. Nakon promjene vlasti u većinskom vlasniku u Varkom-u 

naprasno su prekinuli opskrbu vode iz ivanečkog vodovoda po 50 lipa metar 

kubni, simbolika. Cijena vode je inače preko 2 kune, vidite po svojim računima.  

Upravo iz razloga da mogu Ivančani piti ivanečku vodu. Vrlo jasno sam rekao i 

kao predsjednik Skupštine Ivkom-a, većinski vlasnik je Grad Ivanec, da ću 

svakako tražiti mišljenje i Gradskog vijeća o tome. Ukoliko taj Zakon stupi  na 

snagu, moju ruku u Saboru neće imati kao podršku. Imam pravo predložiti 

referendum o tom pitanju pripajanja. Ima tu niz nelogičnosti, zakon je tehnički 

provedbeni akti, međutim još puno toga treba izmijeniti unutra da bi imao 

elemente zakona. Derogira Zakon o trgovačkim društvima, Zakon o jedincima 

lokalne samouprave i niz drugih akata, zakona, pravilnika, svakako će trebati 

puno dorađivati i nema razloga, niti ekonomskog niti bilo kakvog drugog da se 

Ivkom mora pripajati Varkom-u. Naprosto iz razloga što i sustavi sanitarne 

kanalizacije, odnosno odvodnje sanitarne odvodnje niti Varkom-ov sustav niti 

Ivkom-ov u budućnosti koji će se izgraditi nisu povezani niti se tangiraju u bilo 

kojoj funkcionalnoj točki. To su bili njihovi alibiji. Sa današnjim razgovorom nisu 

bili zadovoljni, sastanak je trajao je oko 1,5  sat, nisam tražio razloge, nego sam 

navodio kontra elemente njihovima. Da li će uvažiti razmišljanja, inače nisam 

jedini i nismo jedina lokalna samouprava koja smatra da takva vrsta zakona nije, 

jer  to je po onom modelu ili uzmi ili ostavi. Propisuju se i određene sankcije koje 

opet nemaju veze sa zdravom pameću. Uskraćuje se onim jedinicama 

financiranje iz europskih  i nacionalnih sredstava koje ne pristaju na to, što je 

protivno ne samo Ustavu, nego i svim europskim poveljama. Mislim da će se 

morati potruditi još puno raditi na tome da bi se taj zakon mogao zvati zakonom.  
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Zaključno - moje veliko ne. Nadam se da ću dobiti i podršku i u Gradskom vijeću 

za to, a mislim da je izvjesno kako će referendum završiti ukoliko dođe do toga. 

 

3. Milorad Batinić: Dječja igrališta u Salinovcu, da ovo što ste rekli razgovaralo se 

pa nismo uspjeli. Malo smo i na razini mjesnog odbora, malo i na razini Grada. 

Mi nismo bili u dovoljnoj mjeri uporni, ono što svakako, a to sam najavio i tijekom 

donošenja proračuna, ove godine će se svakako ići ne samo u evidentiranje 

postojećih igrališta, postojećih sprava, ispravnosti i da se napravi jedna revizija, 

što i koliko isprava se treba zamijeniti jer su dotrajale na postojećim igralištima, 

koliko treba dopuniti. Jednako tako i na području onih naselja koja nemaju dječja 

igrališta napraviti će se, definirat će se lokacije i napraviti će se program i od 

iduće godine u proračunu osigurati sredstva i kreće se u gradnju tamo gdje 

nema i sukladno proračunskim mogućnostima po nekoj projekciji koju smo 

napravili u naredne tri godine ne bi smjelo biti naselja koje neće biti opremljeno 

dječjim igralištima. 
 

 

4. Milorad Batinić:  Ukoliko se otvori novi dječji privatni vrtić, postojeći vrtić će raditi 

i dalje neovisno o otvaranju jer broj interesa i sada premašuje kapacitete. Veliki 

je interes s onog područja i vjerujem da će iako za sada ono što imamo, Grad 

je tražio parcelu na području bivšeg nogometnog igrališta što je u vlasništvu 

škole, odnosno Županije. Školski odbor se pozitivno očitovao da se daruje 

zemljište Gradu, što je i zakonom  otvorena mogućnost, na žalost župan Čačić 

je odbio darovati zemljište Gradu. Mi smo nakon toga, nakon što smo dobili tu 

obavijest, to je i pitanje postavljeno na Županijskoj skupštini od strane naše 

vijećnice iz Ivanca, gđe. Katice Levanić, krenuli smo u otkup privatnog zemljišta 

u neposrednoj blizini, formalne stvari su odrađene i prezentirali smo 

potencijalnom investitoru koji je uzeo podatke, čestice i prema njegovim 

informacijama kroz nekoliko dana od geodetske izmjere, od pozicioniranja 

samog objekta, vjerujem da će krenuti u neku razinu idejnog rješenja, čim 

dobijemo neke kvalitetne informacije kada se planira s time, kroz pravo 

građenja, do konca godine planira objekt privesti kraju, ukoliko sve bude u redu. 

 

5. Milorad Batinić: Sprava za opremanje dječjih igrališta na području Mjesnog 

odbora Margečan i Seljanec. U Margečanu će se opremiti zajedno, imamo 

idejno rješenje uređenja trga, u sklopu toga idejnog rješenja također je pozicija 

gdje bi se trebalo smjestiti dječje igralište. Kada, ovisno je o vrsti i realizaciji 

radova kada je moguće, nastojat ćemo što prije.  Što se tiče Seljanca, isto jedno 

naselje koje nema igrališta, mi smo koncem prošle godine završili otkup 

zemljišta uz županijsku cestu u naselju, tamo je planirano graditi i autobusno 

ugibalište, a ostat će i dovoljno prostora da se mogu postaviti  igrala za djecu,  

odnosno da se formira i dječje igralište.  
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6. Milorad Batinić: Natkriveno autobusno stajalište na glavnoj cesti,  iz Mjesnog 

odbora su razgovarali, kontaktirali prethodnih godina, to je na realizaciji 

županijska cesta od pravca Margečana prema Pecama s južne strane, bilo je 

iskaza interesa da se otkupi zemljište za ugibalište, međutim mislim da je pitanje 

vlasnika, neki su se usuglasili, s nekima se još treba usuglasiti, inače je plan da 

se ugibalište napravi. Bilo bi najkvalitetnije rješenje da se može otkupiti zemljište 

da napravi pravo ugibalište ili  će se napraviti  po modelu ukoliko uspijemo dobiti 

od policije suglasnost na samom kolniku.  

 

7. Milorad Batinić: Ribić Breg – nisu izostavljeni iz aglomeracije. Grad ih nije 

mogao izostaviti iz aglomeracije iz razloga jer Grad nije bio taj. Naš prvotni 

prijedlog je bio da se kompletno sjeverni dio naselja od Bedenca, Jerovca, Ribić 

Brega, Horvatskog da se uključe u projekt aglomeracije, međutim bili smo od 

samih projektanata Hrvatskih voda odbijeni. Znači iz tog razloga je Ribić Breg 

izostavljen. Prezentacija, jedna studija, način kako će se rješavati u onim 

naseljima koji nisu u obuhvatu aglomeracije Ivanec, sanitarna kanalizacija, 

mislim da je to dovršeno. Moramo sa službama vidjeti, vidjeti sa Ivkomom, 

usuglasiti da li trebaju neke korekcije i prezentirat ćemo Gradskom vijeću. 

 

8. Milorad Batinić: Autobusna stajališta - mi smo otkupili ili ćemo otkupiti zemljište 

i u Ribić Bregu, odnosno pred parcelacijom smo. Na sjevernoj strani tamo gdje 

djeca čekaju autobus za školu, tamo je također otkupljena veličina parcele gdje 

će se jednako tamo isto moći postaviti i dječje igralište, po modelu Seljanca. 

 

Stanko Rožman:  Autobusno stajalište Jerovec Donji -  kod Bednje, tu je 

napravljeno ugibalište. Vidjet će se kako će se stvari odvijati tijekom godine. Za 

ovu godinu imamo određene planove za Ribić Breg, Horvatsko, Lovrečan, 

Seljanec ako uspijemo, i onda ćemo vidjeti gdje smo sa sredstvima. Ako će 

ostati novaca za tu jednu nadstrešnicu, realizirati će se. Vrše se pregovori i 

razgovori za još jedno autobusno stajalište u Jerovcu kod Krtanjeka. Tamo bi 

radili pravo ugibalište ako ćemo uspjeti riješiti imovinsko-pravne odnose. To je 

kod sretanja za Dubravec, jer tu djeca čekaju autobus. To je kod skretanja, kojih 

100 metara prije toga eventualno mogli odraditi, nisu nam vrata zatvorena u 

pregovorima oko otkupa zemljišta i još uvijek su otvorena za razgovor, dogovor 

i ako ćemo to pozitivno riješiti, onda možemo u godinu, dvije i riješiti taj problem. 

 

Milorad Batinić: Cilj je gdje god ima potrebe za time, prvenstveno na županijskim 

cestama, da se u narednim godinama stvore pretpostavke kroz rješavanje 

imovinsko-pravnih odnosa i da se naprave prava ugibališta ili obilježena 

horizontalnom i vertikalnom signalizacijom na samom kolniku. Grad je otkupio 

nadstrešnice od ŽUC-a, sve postojeće koje su instalirane, sada su vlasništvo 

Grada jer smatrao sam da je nužno to napraviti iz razloga da se ne desi da nikad 

ne možete znati, to je u nadležnosti Županije da netko ne bi došao, odšarafio i 
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otpeljao to negdje, nema potrebe za time. U tom segmentu i o tom području se 

vodi briga. 

 
Više nije bilo pitanja i prijedloga vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni sat i 

prelazi na točke dnevnog reda. 

 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

19. prosinca 2018. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik s 19. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 19. prosinca 2018. godine, bez 

primjedaba, jednoglasno s 15  glasova „za“ usvojen. 

 

 

TOČKA 2. 

Financijsko izvješće trgovačkog društva Čistoća d.o.o.  

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Na sjednicu su se odazvali predstavnici trgovačkog društva Čistoća d.o.o., gosp. Cesar 

Damir i gosp. Briški Robert. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijsko izvješće trgovačkog društva Čistoća d.o.o. Varaždin za 

razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine. 
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TOČKA 3. 

Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom d.d.  

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

 

Otvorena je rasprava.  

 

Predsjednica konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio 

vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Tražim objašnjenje, na strani 26. imamo prikazane rezultate 

poslovanja po organizacijskim jedinicama u 2017. godini, pojašnjenje gubitaka, 

konačni gubitak od 176.095 kuna na kraju, koji su razlozi, naročito tamo gdje je to 

možda malo izraženije, makar su to mali iznosi u konačnici, nisu neki veliki iznosi, ali 

čisto da se to pojasni. 

 

Mladen Stanko – direktor Ivkom d.d. Ivanec: Najveći je gubitak iskazan na radnoj 

jedinici Groblja, iz jednog osnovnog razloga je taj što je u vlasništvu Ivkom-a bila 

grobna kuća u Ivancu. Na konto toga smo, s obzirom da je Grad išao u investicijsko 

ulaganje na groblju, izgradnju nadstrešnice, morao je biti i vlasnik toga. Ne znam iz 

kojeg razloga je to bilo u vlasništvu Ivkom-a, od nekad se to potezalo. Kad smo prenijeti 

tu grobnu kuću, u našim poslovnim knjigama  kad smo predali iz tog osnova se pojavio 

taj gubitak koji nije bitno utjecao na poslovanje trgovačkog društva Ivkom. Ostali gubici 

koji su pojavili, većinom su to gubici koji su nastali zbog, u nekim slučajevima možda i 

niske cijene obavljanja usluge, u globalu taj gubitak je pokriven iz redovnih sredstava 

tako da nije bitno utjecao na poslovanje u 2017. godini, ali nije bitno utjecao i na rad u 

2018. godini, koje bi po nekim preliminarnim izračunima moralo biti pozitivno 

poslovanje.        

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasanje.  
 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

       Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom d.d. Ivanec za 

razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine. 
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TOČKA 4. 

Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom – Vode d.o.o.  

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijsko izvješće trgovačkog društva Ivkom – Vode d.o.o. Ivanec 

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine. 

 

 

 

TOČKA 5. 

Financijsko izvješće trgovačkog društva Poslovna zona Ivanec d.o.o.  

za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijsko izvješće trgovačkog društva Poslovna zona Ivanec 

d.o.o.  za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine. 

 



13 

 

TOČKA 6. 

Odluka o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu  

i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA  

o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

Članak 1. 

 

Ovom Odlukom određuje se visina paušalnog poreza na dohodak po krevetu, po 

smještajnoj jedinici u kampu, te po smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski 

smještaj koji se nalaze na području Grada Ivanca. 

 

Članak 2. 

 

Visina paušalnog poreza po krevetu utvrđuje se u iznosu od 150,00 kuna po krevetu, 

po smještajnoj jedinici u kampu i/ili kamp-odredištu i po smještajnoj jedinici u objektu 

za robinzonski turizam. 

Visina paušalnog poreza iz prethodnog stavka jednaka je za sva naselja na području 

Grada Ivanca u kojem se nalazi soba, apartman, kuća za odmor, kamp i/ili kamp-

odmorište, objekt za robinzonski smještaj. 

 

Članak 3. 

 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 
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TOČKA 7. 

Odluka o komunalnoj naknadi 

 

Predsjednica Vijeća upoznaje vijećnike da su na predloženu odluku primili sljedeći 

amandman gradonačelnika putem e-pošte i na klupe, koji amandman sukladno članku  

85.  Poslovnika postaje sastavnim dijelom konačnog prijedloga akta i o istom se ne 

glasuje posebno: 

„Na temelju članku 80. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 20/18), Gradonačelnik Grada Ivanca na Prijedlog 

Odluke o komunalnoj naknadi, podnosi sljedeći 

 

A M A N D M A N  

 

 

U članku 14. stavku 2. u alineji 2. brojka „65“ zamjenjuje se brojkom „70“. 

 

Obrazloženje:  

 

Amandmanom se izjednačuje dobna granica za ostvarenje prava na olakšice prilikom 

plaćanja komunalne naknade sa dobnom granicom koja je utvrđena kao granica za 

prava na olakšice po različitim osnovama temeljem posebnih gradskih propisa, 

odnosno odluka, čime se osigurava jednaki tretman korisnika navedene dobi kod 

participacije u obvezama komunalnih davanja, naknada i poreza.“ 

 

Obrazloženje uz amandman podnio je Milorad Batinić: Donesen je novi Zakon prošle 

godine i morali smo temeljem novog Zakona o komunalnom gospodarstvu donositi 

potpuno novu Odluku o komunalnoj naknadi i Odluku o komunalnom doprinosu. Ovaj 

amandman je isključivo ispravak moje greške, s obzirom da je kod koncepta izrade 

umjesto 65 godina  trebalo je staviti 70 godina,  da se izjednači s Odlukom o 

zbrinjavanju otpada. Službe nisu tu pogriješile, moja greška je u tom dijelu. Predlažem 

da se takva Odluka prihvati jer do sada nije bilo oslobađanja u dijelu komunalne 

naknade samaca starijih od 70 godina, odnosno 50% oslobođenja kao što je u samoj 

Odluci, a vezano na Odluku o zbrinjavanju otpada. Znači, po dvije osnove ih 

oslobađamo i vjerujem da će to svakako doprinijeti kvalitetnijem standardu po toj 

osnovi. Komunalna naknada ovisna je i o kvadratima. Mislim da je i 50% oslobođenja 

značajan iznos.“ 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da su prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnijeli  

vijećnici Zdenko Đula i Čedomir Bračko. 
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Zdenko Đula: Imam pitanje da se razjasne pojedine stavke. Prošle godine prilikom 

donošenja Odluke o cijeni komunalne naknade, odnosno cijene po metru kvadratnom, 

ta Odluka je sadržavala onih 15% učešća kao doprinos građana za modernizaciju 

cesta. U ovoj Odluci o komunalnoj naknadi toga više nema. Nigdje se ne navodi više  

tih 15% učešća, da će se iz komunalne naknade 15% uplaćivati za modernizaciju 

nerazvrstanih cesta, a sve u smislu samodoprinosa građana. Drugo pitanje – ovi 

koeficijenti za stambene prostore da li to obuhvaća i prostore za povremeno stanovanje 

odnosno vikend kuće ili se to na vikend kuće ne odnosi? Treća stvar, ovih 50% 

oslobođenja, u članku 14., piše da će se komunalne naknade djelomično osloboditi u 

iznosu 50% od utvrđene visine komunalne naknade vlasnici stambenih objekata u 

kojima se ne boravi više od 6 mjeseci. Na koji način će se to provjeravati i dokazivati? 

Molim ta pojašnjenja.   

 

Stanko Rožman: Ne znam da li je  tih 15% spomenuto ili nije, međutim jasno tu piše 

da se iz sredstava komunalne naknade može financirati i građenje. To jasno stoji i 

sredstva komunalne naknade sigurno se u tom dijelu mogu koristiti i koristit će se 

adekvatno tome. Pretpostavljam da tih baš 15% nema. 

 

Zdenko Đula: U prošloj Odluci se jasno navodilo da tih 15% povećanja cijene 

komunalne naknade mijenja samodoprinos građana na području gdje će se ceste 

modernizirati. 

 

Milorad Batinić: Izmjene su Zakona. Ovo je rađena Odluka po novom Zakonu. Mislim 

da smo vezano za ovu staru Odluku kad smo mijenjali da smo donosili posebnu odluku 

o namjeni ovih sredstva povećanja od 15%. Novi Zakon ima dosta izmjena. Postoji 

mogućnost oslobođenja bez nadoknade. U prošlom Zakonu, ako se nekog oslobodilo 

od plaćanja komunalne naknade, moralo se iz poreznih prihoda nadoknaditi isti taj 

iznos. Sada po novom Zakonu ne. Dobro je ovo pitanje, ali mislim da smo donosili 

posebnu odluku, moramo pogledati. Izmjenama Zakona, kad se vidi za što se koristi 

komunalna naknada, upravo za to, osim što je izrijekom pisano 15% da se koristi 

isključivo za to. Ovo ćemo pogledati. 

 

Zdenko Đula: To je bilo onih 15% je mijenjalo udio građana na trasama modernizacije 

cesta kao samodoprinos. 

 

Milorad Batinić: Ne, nije. Znači, komunalna naknada se povećala u ukupnosti iznosa 

od 15%, znači na čitavom administrativnom području i tih 15% od komunalne naknade 

isključivo se usmjeravalo kao supstitut dosadašnjih sufinanciranja isključivo za 

asfaltiranje odnosno modernizaciju nerazvrstanih cesta. Na takav način je bilo. 

Definitivno nije se odustalo od toga, donesen je program i u samom zakonu predviđeno 

je za što se može koristiti. Ne trebate se bojati, ovo nije odustajanje od projekta za 5 

godina, za narednih 15 godina od modernizacije, definitivno ne. 
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Stanko Rožman: Moguće da je to bilo, sad listam staru odluku i ovako na brzinu ne 

mogu naći tih 15%. Pretpostavljam da je to pisalo u odluci kojom se povećavala 

vrijednost boda, kada smo sa 40 išli na 46, tada je u dispozitivu i u obrazloženju pisalo 

da će to povećanje biti isključivo korišteno, tih 15% povećanja za asfaltiranje i 

modernizaciju nerazvrstanih cesta. Koliko sam vidio, imam staru Odluku ovdje, nisam 

uspio pronaći ovako na brzinu da je to negdje ušlo i u samu odluku. Naravno, kao što 

je rekao gradonačelnik, odluku o povećanju vrijednosti boda imamo. Ta odluka 

obvezuje i nadalje će to takva praksa i raspored sredstva komunalne naknade biti 

zadržan. Ne bi tu smjelo biti nikakve zabune ili bojazni. Ako treba, može se Odluka 

promijeniti, može se dopuniti. Mogli ste i vi kao vijećnik predložiti amandman. 

 

Milorad Batinić: Ne možeš dopuniti Odluku. 

 

Stanko Rožman: Trenutačno se ne naplaćuje komunalna naknada na vikendice i na 

klijeti. Plaća se porez na kuće za odmor. Mi nemamo komunalnu naknadu za tu 

namjenu. Naravno, ako će se to i takva praksa biti, povremeno stanovanje je isto 

stanovanje jer koliko imam prilike čuti naše ljude koji imaju vikendice po moru, oni neku 

vrstu komunalne naknade plaćaju, iako nije puni iznos, ali nešto plaćaju ili porez 

plaćaju. Možda to brkaju. Mi ovdje u Ivancu otkad je to uvedeno i otkad je uveden 

porez na kuće za odmor, vlasnici klijeti plaćaju porez na kuće za odmor u dijelu i to u 

onom dijelu u kojem klijeti ne koriste za potrebe gospodarske eksploatacije vinograda 

ili voćnjaka.  Što se tiče pitanja kako utvrditi da li netko ne koristi 6 mjeseci objekt, lako 

je utvrditi i dosad smo utvrđivali, vidi se brojilo, vidi se vodomjer, veoma je lako utvrditi 

da li se objekt koristi li se ne koristi. U interesu je onome tko želi da ga se oslobodi 

50% komunalne naknade, da to prijavi na vrijeme, izađemo van, kao što smo i dosada 

to odrađivali, utvrdimo činjenice, utvrdimo dokaze i donesemo rješenje. 

 

Milorad Batinić: Prijava i odjava boravišta ako ideš negdje na 6 mjeseci, moraš to 

dokazati. 

 

Stanko Rožman: Imamo i takvih koji se presele, ljudi rijetko mijenjaju boravište ili ulicu, 

pogotovo ako ostaju na području Ivancu. Imate staru osobu koja živi sama u 

domaćinstvu i u jednom momentu ide živjeti kod djece, onda većinom nema promjene 

boravišta. 

 

Čedomir Bračko: Samo bih htio reči da mi je žao da je gradonačelnik priznao da nije 

bezgrešan, više bih volio da je bezgrešan kad je u pitanju ovaj amandman koji je 

predložio te da je ostalo 65 godina, ali dobro. Meni se ovaj prijedlog koji je bio prije u 

članku 14. činio prihvatljivijim, ali s obzirom na to na nekakvu granicu od 70 godina 

koju smo stavili i kod ostalih prava   koju ostvaruju naši umirovljenici, razumijem, mada 

bih volio da se to sve pomakne na 65 jer praktički sa 65 godina smo u mirovini i sigurno 

da bi to olakšalo situaciju. Svaka ušteda bi dobro došla. Želio sam predložiti da 

ubuduće kad budemo radili izmjene ove Odluke, možda uzmete u obzir i prijedlog koji 

ću vam sad dati. Imamo mogućnost da se 5 godina ne plaća komunalna naknada kad 
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u funkciju stavimo zapuštene poslovne objekte. Netko obnovi zapušteni poslovni objekt 

i u njemu otvori djelatnost na novo, da istu stvar možda napravimo i kod stambenih 

objekata. Mogu vam reči da, osim što me žalosti dok vidim neki proizvodni odnosno 

gospodarski objekt koji je napušten i u kojem se ne odvija proizvodnja, isto tako me i 

žalosti kad vidim stambene objekte koji se ruše, koji zbog toga jer više nema vlasnika 

ili se ne može prodati, objekti propadaju. Možda bi to bila nekakva stimulativna mjera 

ljudima da kupuju takve stambene objekte pa da ih uređuju. Ne znam, kao prijedlog o 

kojem bi možda bilo dobro razmisliti u buduće kad se bude Odluka o komunalnoj 

naknadi mijenjala. To je moja sugestija. 

 

Milorad Batinić: Isprika prema svima i isto tako i prema vama, iako se ne mogu složiti 

da ljudi od 65 godina, tu nas ima nekoliko koji smo izuzetno blizu toj dobi, ja se 

osjećam, iako ste vas dvojica nešto bliže tome, izuzetno snažan i moćan i na neki 

način bi mi bilo malo i deklasirano da me se oslobađa plaćanja, hoću dati doprinos 

svome gradu. Naravno da i kroz socijalni program ima mogućnosti ukoliko se određeni 

građani naši nalaze u takvoj situaciji da ćemo uskočiti mimo možda čak i odluke. Uvijek 

smo pomogli ukoliko ima potrebe za time. Nadam da ćete se složiti da 65 godina i 

životni standard se povećao i vitalnost ljudi. Činjenica je da tržište rada, i mogućnost 

izmjenama zakona o mirovinskom i zapošljavanje umirovljenika pa makar na četiri 

sata, to nam na neki način bude i poticaj koji su već malo stariji. 

 

Čedomir Bračko:  Možemo se mi političari zezati, možemo sjediti tu do smrti i u Saboru 

i imati pristojne mirovine, ali na žalost neki ljudi nisu u tim pozicijama. Preporučit ćemo 

ih se kandidiraju na sljedećim izborima. Budite svjesni da neki ljudi jako teško žive i da 

im svaka ušteda puno znači. Još uvijek smatram da budete vi promijeni s vremenom 

taj svoj amandman i budete predložili kroz koju godinu da se to pomakne na 65 godina 

kad dođete u mirovinu. 

 

Milorad Batinić: To je jedan benefit koji do sada nije bio sadržan u našoj odluci, znači 

oslobađanje 50% plaćanja komunalne naknade. Vjerujte da bih volio kad bi mogli još i 

više, međutim jednako tako i na Gradskom vijeću, a i građani traže i određeni standard 

koji se opet financira prihodima naših građana. Mislim da su ove i jedna i druga odluka 

izbalansirane i da su prihvatljive. Ukoliko se stvarno netko nađe u nezavidnoj poziciji 

radi nekih okolnosti, apsolutno uvijek se može obratiti u Grad i službe će odraditi onaj 

dio koji je sukladan našim odlukama i zakonu o socijalnoj skrbi i pomoći. 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da se za repliku javio vijećnik Zdenko Đula. 

 

Zdenko Đula: Našao sam tekst koji je bio u prvoj Odluci: “Prihodi komunalne naknade 

u visini 15% ukupno ostvarenih prihoda za svaku kalendarsku godinu namijenjeni su 

isključivo za modernizaciju nerazvrstanih cesta na čitavom gradskom području Grada 

Ivanca kao oblik sufinanciranja građana, dionice kojih će se utvrditi temeljem godišnjih 

Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture.“ To je sada 

izostavljeno. 
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Milorad Batinić: Hvala na ovome. Predlažem, ako možemo dobiti stanku, da se složi 

amandman i da  ovaj dio iz stare odluke koji se sada nije ugradio u novu odluku putem 

amandmana predložim i da se ta formulacija ugradi u novu odluku. 

 

U 18, 57 sati predsjednica određuje stanku od 15 minuta. 

 

U 19,15 sati Gradsko vijeće nastavlja s radom. 

 

Predsjednica konstatira da je sjednici i nadalje nazočno 15 od ukupno 17 vijećnika. 

 

Predsjednica konstatira da je na predloženu Odluku gradonačelnik podnio sljedeći 

amandman, koji amandman sukladno članku  85.  Poslovnika postaje sastavnim 

dijelom konačnog prijedloga akta i o istom se ne glasuje posebno: 

 

„Na temelju članku 80. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 20/18), Gradonačelnik Grada Ivanca na Prijedlog 

Odluke o komunalnoj naknadi, podnosi sljedeći 

 

A M A N D M A N  

 

 U članku 2. dodaje se stavak 3. koji glasi: 

Prihodi komunalne naknade u visini 15% ukupno ostvarenih prihoda za svaku 

kalendarsku godinu namijenjeni su isključivo za modernizaciju nerazvrstanih cesta na 

čitavom gradskom području Grada Ivanca kao oblik sufinanciranja građana, dionice 

kojih će se utvrditi temeljem godišnjih Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture. 

 

Obrazloženje: 

 

Povećanje vrijednosti boda komunalne naknade u 2017. godini obrazloženo je 

ukidanjem dotadašnjeg sufinanciranja građana u modernizaciji nerazvrstanih cesta, te 

je u tom smislu izmijenjena i tadašnja Odluka o komunalnoj naknadi. Obzirom da 

prijedlog Odluke ne sadrži ovu odredbu, istu je potrebno ponovno unijeti u tekst 

Odluke.“ 

 

Milorad Batinić: Da ne bilo dileme, petogodišnji plan koji smo donijeli ostaje na snazi, 

kao i projekcije u narednih 15 godina. Nije se odustalo od one odluke gdje je pisalo o 

višegodišnjem programu, znači nastavljamo raditi kao što je bilo i kada smo mijenjali 

financijski iznos komunalne naknade. 
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S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednica zaključuje raspravu 

te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA 

o komunalnoj naknadi 

 

I. OSNOVNE ODREDBE 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuju se naselja u Gradu Ivancu u kojima se naplaćuje komunalna 

naknada, područja zona Grada, koeficijenti zona (Kz), koeficijenti namjene (Kn), rok plaćanja 

komunalne naknade, nekretnine važne za Grad Ivanec koje se u potpunosti ili djelomično 

oslobađaju od plaćanja komunalne naknade, uvjeti zbog kojih se u pojedinačnim slučajevima 

može odobriti potpuno ili djelomično oslobođenje od obveze plaćanja komunalne naknade te 

sadržaj i donošenje rješenja o komunalnoj naknadi. 

 

Članak 2. 

Komunalna naknada prihod je Proračuna Grada Ivanca. 

Komunalna naknada koristi se za: 

− financiranje održavanja i građenja komunalne infrastrukture 

− financiranje građenja i održavanja objekata predškolskog, školskog, zdravstvenog i 

socijalnog sadržaja, javnih građevina sportske i kulturne namjene te poboljšanja 

energetske učinkovitosti zgrada u vlasništvu Grada Ivanca. 

 
Prihodi komunalne naknade u visini od 15% ukupno ostvarenih prihoda za svaku 

kalendarsku godinu namijenjeni su isključivo za modernizaciju nerazvrstanih cesta na 
čitavom području Grada Ivanca kao oblik sufinanciranja građana, dionice kojih će se utvrditi 
temeljem godišnjih Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture. 

 
 

Članak 3. 

             Komunalna naknada plaća se za: 

− stambeni prostor 

− poslovni prostor 

− garažni prostor 

− građevinsko zemljište koje služi za obavljanje poslovne djelatnosti 

− neizgrađeno građevinsko zemljište. 
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           Komunalna naknada plaća se za nekretnine iz prethodnog stavka ovog članka koje se 

nalaze na području na kojem se obavljaju najmanje komunalne djelatnosti održavanja 

nerazvrstanih cesta i održavanja javne rasvjete i koje su opremljene najmanje pristupnom 

cestom, niskonaponskom električnom mrežom i vodom prema mjesnim prilikama te čini 

sastavni dio infrastrukture Grada. 

 Građevinskim zemljištem koje služi obavljanju poslovne djelatnosti smatra se 

zemljište koje se nalazi unutar ili izvan granica građevinskog područja, a na kojemu se 

obavlja poslovna djelatnost. 

 Neizgrađenim građevinskim zemljištem smatra se zemljište koje se nalazi unutar 

granica građevinskog područja na kojemu se, u skladu s propisima kojima se uređuje 

prostorno uređenje i gradnja, mogu graditi zgrade stambene ili poslovne namjene, a na 

kojemu nije izgrađena zgrada ili na kojemu postoji privremena građevina za čiju izgradnju 

nije potrebna građevinska dozvola. Neizgrađenim građevinskim zemljištem smatra se i 

zemljište na kojemu se nalazi ruševina zgrade. 

  

Članak 4. 

Komunalnu naknadu plaća vlasnik odnosno korisnik nekretnine iz članka 3. ove 

Odluke. 

Korisnik nekretnine iz prethodnog stavka ovog članka plaća komunalnu naknadu: 

− ako je na njega obveza plaćanja te naknade prenesena pisanim ugovorom 

− ako nekretninu koristi bez pravne osnove ili 

− ako se ne može utvrditi vlasnik. 

Vlasnik nekretnine solidarno jamči za plaćanje komunalne naknade ako je obveza 

plaćanja te naknade prenesena na korisnika nekretnine pisanim ugovorom. 

 

                                                      Članak 5. 

Obveza plaćanja komunalne naknade nastaje: 

− danom izvršnosti uporabne dozvole, odnosno danom početka korištenja nekretnine 

koja se koristi bez uporabne dozvole 

− danom sklapanja ugovora kojim se stječe vlasništvo ili pravo korištenja nekretnine 

− danom pravomoćnosti odluke tijela javne vlasti kojom se stječe vlasništvo nekretnine  

− danom početka korištenja nekretnine koja se koristi bez pravne osnove. 

Obveznik plaćanja komunalne naknade dužan je u roku 15 dana od dana nastanka 

obveze plaćanja komunalne naknade, promjene osobe obveznika ili promjene drugih 

podataka važnih za utvrđivanje obveze plaćanja komunalne naknade (promjena obračunske 

površine nekretnine ili promjena namjene nekretnine) prijaviti nadležnom Upravnom odjelu 

za komunalno gospodarstvo nastanak te obveze, odnosno promjenu tih podataka. 
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Ako obveznik plaćanja komunalne naknade ne prijavi obvezu plaćanja komunalne 

naknade, promjenu osobe obveznika ili promjenu drugih podataka bitnih za utvrđivanje 

obveze plaćanja komunalne naknade u propisanom roku, dužan je platiti komunalnu 

naknadu od dana nastanka obveze. 

 

II. PODRUČJA ZONA 

Članak 6. 

Komunalna naknada plaća se za nekretnine iz članka 3. ove Odluke na čitavom 

području Grada Ivanca. 

 

Članak 7. 

Područja zona u kojima se naplaćuje komunalna naknada određuju se s obzirom na 

uređenost i opremljenost područja komunalnom infrastrukturom. 

Prva zona je područje Grada Ivanca koje je najbolje uređeno i opremljeno komunalnom 

infrastrukturom. 

Na području Grada Ivanca utvrđuju se sljedeće zone: 

I. zona – ulice u naselju Ivanec: 

ulica Vladimira Nazora, Varaždinska ulica, ulica akademika Mirka Maleza, ulica 
Rudolfa Rajtera do raskrižja sa ulicom Antuna Gustava Matoša, ulica Ivana 
Kukuljevića, ulica Ljudevita Gaja, ulica Ladislava Šabana, ulica Eugena 
Kumičića, ulica Metoda Hrga, ulica Ivana Gundulića, ulica Đure Arnolda, 
Trakošćanska ulica, ulica braće Radića, Trg hrvatskih ivanovaca, ulica Ivana 
Gorana Kovačića, ulica Petra Preradovića, ulica Aldalberta Georgijevića, 
Kolodvorska ulica, Rudarska ulica, ulica Vatroslava Jagića, Nova ulica, ulica bl. 
Alojzija Stepinca, Gospodarska ulica, Ulica 104. brigade hrvatske vojske 

- zona gospodarske namjene u naselju Ivanečko Naselje utvrđena Prostornim 
planom uređenja Grada Ivanca. 

II. zona – ulice u naselju Ivanec: 

- ulice koje nisu obuhvaćene I. zonom. 

III. zona – naselja: 

- Kaniža, Gečkovec, Vuglovec, Lančić, Knapić, Jerovec, Ribić Breg, Punikve, Ivanečko 

Naselje, Horvatsko, Ivanečki Vrhovec, Salinovec, Stažnjevec, Cerje Tužno, Lukavec, 

Gačice, Lovrečan, Radovan, Škriljevec, Margečan, Prigorec, Ivanečka Željeznica, 

Bedenec, Željeznica, Osečka, Vitešinec, Seljanec, Pece. 
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III. KOEFICIJENTI ZONA 

Članak 8. 

Koeficijenti zona (Kz) utvrđuju se u vrijednostima: 

- I. zona 1,00 

- II. zona 0,82 

- III. zona 0,65. 

 

 

IV. KOEFICIJENTI NAMJENE 

Članak 9. 

Koeficijent namjene (Kn), ovisno o vrsti nekretnine i djelatnosti koje se obavlja, iznosi 

za: 

1. stambeni prostor 1,00 

2. stambeni i poslovni prostor koji koriste neprofitne udruge građana 1,00 

3. garažni prostor 1,00 

4. poslovni prostor koji služi za proizvodne djelatnosti 1,50 

5. poslovni prostor koji služi za djelatnosti koje nisu proizvodne 5,00 

6. poslovni prostor koji služi za djelatnosti koje nisu proizvodne, a koriste ih 

ustanove, zavodi i druge neprofitne organizacije 1,00 

7. građevinsko zemljište koje služi obavljanju proizvodne poslovne djelatnosti 0,15 

8. građevinsko zemljište koje služi obavljanju djelatnosti koje nisu proizvodne 0,50 

9. neizgrađeno građevinsko zemljište 0,05. 

Za poslovni se prostor i građevinsko zemljište koje služi obavljanju poslovne 

djelatnosti, u slučaju kad se poslovna djelatnost ne obavlja više od 6 mjeseci u kalendarskoj 

godini, koeficijent namjene umanjuje za 50%, ali ne može biti manji od koeficijenta namjene 

za stambeni prostor, odnosno za neizgrađeno građevinsko zemljište.  

Za hotele visina godišnje komunalne naknade ne može biti veća od 1,5 % ukupnoga 

godišnjeg prihoda iz prethodne godine, ostvarenog u hotelima koji se nalaze na području 

Grada. 

 

V. ROK PLAĆANJA 

Članak 10. 

 Komunalna naknada za stambeni i garažni prostor plaća se u tromjesečnim 

obrocima, s dospijećem prvog obroka do 31. ožujka, drugog obroka do 20. svibnja, trećeg 

obroka do 20. kolovoza, i četvrtog obroka do 20. studenog, tekuće godine. 

Komunalna naknada za ostale nekretnine plaća se u mjesečnim obrocima, s 

dospijećem obroka do 20.-og u mjesecu za tekući mjesec. 
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Članak 11. 

Kontrolu naplate komunalne naknade kao i ovrhu provodi Upravni odjel za komunalno 

gospodarstvo na način i po postupku propisanom zakonom kojim se utvrđuje opći odnos 

između poreznih obveznika i poreznih tijela koja primjenjuju propise o porezima i drugim 

javnim davanjima, ako Zakonom o komunalnom gospodarstvu nije propisano drugačije. 

 

 

VI. OSLOBOĐENJE OD PLAĆANJA KOMUNALNE NAKNADE 

 

Članak 12. 

Od obveze plaćanja komunalne naknade u potpunosti se oslobađa Grad Ivanec za 

nekretnine u vlasništvu Grada, ako iste nisu date u najam, podnajam, zakup, podzakup ili na 

privremeno korištenje. 

Obveze plaćanja komunalne naknade oslobađaju se i vlasnici, odnosno korisnici 

nekretnina: 

- koje koriste ustanove socijalne skrbi u vlasništvu države i županije 

- koje se koriste za djelatnost predškolskog obrazovanja 

- koje se koriste za djelatnost vatrogasnih službi 

- koje koriste vjerske zajednice 

- koje imaju karakter spomen obilježja 

- koje se koriste za kinoprikazivačku djelatnost 

- koje koristi Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav Krklec“ 

- koje koristi Gradska organizacija Crvenog križa Ivanec 

- koje koriste registrirane udruge sa sjedištem na području Grada Ivanca, 

ako iste nisu date u najam, podnajam, zakup, podzakup ili na privremeno korištenje. 

 

Članak 13. 

Obveze plaćanja komunalne naknade oslobađaju se u potpunosti vlasnici odnosno 

korisnici novoizgrađenih nekretnina za obavljanje djelatnosti proizvodne odnosno trgovačke, 

ugostiteljske, poslovne i uslužne namjene, u razdoblju od 5 godina od dana stavljanja u 

funkciju. 

Obveze plaćanja komunalne naknade oslobađaju se u potpunosti vlasnici odnosno 

korisnici obnovljenih postojećih poslovnih prostora u svrhu obavljanja djelatnosti izričito 

proizvodne namjene, u razdoblju od 5 godina od dana početka proizvodnje. 

Za ostvarenje prava iz stavka 1. i 2. ovog članka, vlasnik odnosno korisnik poslovnog 

prostora dužan je podnijeti zahtjev nadležnom upravnom odjelu, te priložiti dokaz o danu 

stavljanja poslovnog prostora u funkciju odnosno početku proizvodnje. 
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Poslovni  prostori i građevinska zemljišta proizvodne namjene u naselju Ivanec 

oslobađaju se plaćanja dijela komunalne naknade koji prekoračuje iznos obveze komunalne 

naknade koji bi isti subjekti bili u obvezi platiti da su smješteni u II zoni. 

 

Članak 14. 

U pojedinačnim slučajevima oslobađaju se od plaćanja komunalne naknade u 

potpunosti supružnik i roditelji poginulog hrvatskog branitelja koji žive u samostalnom 

domaćinstvu. 

Obveze plaćanja komunalne naknade djelomično se oslobađaju u iznosu od 50% 

utvrđene visine komunalne naknade: 

- vlasnici stambenih objekata u kojima se ne boravi više od 6 mjeseci 

- osobe samci stariji od 70  godina. 

-  

 
Članak 15. 

Rješenje o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade donosi Upravni odjel 

za komunalno gospodarstvo za kalendarsku godinu, po zahtjevu obveznika, uz priložene 

dokaze o ostvarivanju toga prava sukladno odredbama ove Odluke. 

 

 

VII. RJEŠENJE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

Članak 16. 

Komunalna naknada obračunava se po m2  površine nekretnine za koju se utvrđuje 

obveza plaćanja komunalne naknade i to: 

− za stambeni, poslovni i garažni prostor po jedinici korisne površine koja se 

utvrđuje na način propisan Uredbom o uvjetima i mjerilima za utvrđivanje 

zaštićene najamnine („Narodne novine“ broj 40/97, 117/05). 

− za građevinsko zemljište koje služi obavljanju poslovne djelatnosti i 

neizgrađeno građevinsko zemljište po jedinici stvarne površine. 

Iznos komunalne naknade po četvornome metru (m²) površine nekretnine utvrđuje se 

množenjem koeficijenta zone (Kz), koeficijenta namjene (Kn) i vrijednosti boda komunalne 

naknade (B). 
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Članak 17. 

Rješenje o komunalnoj naknadi donosi Upravni odjel za komunalno gospodarstvo 

sukladno ovoj Odluci i Odluci o vrijednosti boda komunalne naknade u postupku pokrenutom 

po službenoj dužnosti. 

Rješenje iz prethodnog stavka ovog članka donosi se do 31. ožujka tekuće godine 

ako se Odlukom Gradskog vijeća mijenja vrijednost boda komunalne naknade ili drugi 

podatak bitan za njezin izračun u odnosu na prethodnu godinu, kao i u slučaju promjene 

drugih podataka bitnih za utvrđivanje obveze plaćanja komunalne naknade. 

Rješenjem o komunalnoj naknadi utvrđuje se: 

− iznos komunalne naknade po m2 nekretnine 

− obračunska površina nekretnine 

− godišnji iznos komunalne naknade 

− mjesečni iznos komunalne naknade, odnosno iznos obroka komunalne 

naknade ako se naknada ne plaća mjesečno i  

− rok za plaćanje mjesečnog iznosa komunalne naknade, odnosno iznos obroka 

komunalne naknade ako se naknada ne plaća mjesečno. 

Godišnji iznos komunalne naknade utvrđuje se množenjem površine nekretnine za 

koju se utvrđuje obveza plaćanja komunalne naknade i iznosa komunalne naknade po m2 

površine nekretnine. 

Rješenje o komunalnoj naknadi koje nema propisani sadržaj, ništavo je. 

Rješenje o komunalnoj naknadi donosi se i ovršava u postupku i na način propisan 

zakonom koji uređuje opći donos između poreznih obveznika i poreznih tijela koja primjenjuju 

propise o porezima i drugim javnim davanjima, ako Zakonom o komunalnom gospodarstvu 

nije propisano drugačije. 

Protiv rješenja o komunalnoj naknadi i rješenja o njegovoj ovrsi te rješenje o obustavi 

postupka može se izjaviti žalba, o kojoj odlučuje upravno tijelo županije nadležno za poslove 

komunalnog gospodarstva. 

 

VIII. PRIJELAZNE I ZAVRŠNE ODREDBE 

 

Članak 18. 

Postupci utvrđivanja obveze i naplate neizgrađenog građevinskog zemljišta pokrenuti 

će se po ustrojavanju evidencije vlasnika i korisnika neizgrađenog građevinskog zemljišta. 

Nadležni upravni odjel ustrojiti će evidenciju vlasnika i korisnika neizgrađenog 

građevinskog zemljišta u roku od dvije godine od dana stupanja na snagu ove Odluke. 
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Članak 19. 

Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o komunalnoj naknadi 

(Službeni vjesnik br. 16/00, 18/01, 02/08, 12/08, 53/09, 43/12, 9/15, 52/15, 16/16, 68/17). 

 

Članak 20. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije.  

 

 

 

TOČKA 8. 

Odluka o komunalnom doprinosu 

 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio  

vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Htio sam samo  prokomentirati odredbe članka 12. gdje dajemo 

mogućnost onima koji su gradili bez građevinske dozvole, odnosno bez potrebnih 

dozvola,  odnosno  onima koji su prema zakonu o nezakonito izgrađenim zgradama 

legalizirali  svoje zgrade i mi ih člankom 25. umanjujemo komunalni doprinos od 50% 

pa onda još tih 50% dajemo po članku 12. mogućnost da se otplati u 24 jednaka 

obroka. Onima koji legalno grade, grade uz sve potrebne dozvole, nemaju tako velike 

mogućnosti na duži period da plate taj komunalni doprinos. Malo je to destimulirajuće, 

da budeš legalist i radiš sve po zakonu. Možda da se u budućnosti vidi da se omogući 

i ovima koji grade po svim važećim propisima da im se možda da mogućnosti duže 

obročne otplate komunalnog doprinosa. To je moj prijedlog, sugestija. 

 

Milorad Batinić:  Znači, rađen je u skladu sa zakonom o komunalnom gospodarstvu 

gdje je isto predviđena ova mogućnost. Najveći dio objekata koje bilo potrebno 

legalizirati, gledaju statistički, ne samo na našem području, bili su gospodarski objekti 

ili neki manji objekti, nešto što je bilo kao dodatno opterećenje. Mogu se složiti i 

razmatrali smo, iako hvatali smo rokove i razmišljanja su i dalje na tragu toga da se 

pokuša naći model kako je moguće na koji roke, da li obročnu otplatu i službe rade na 

tome, a jednako tako i ono što je bilo u raspravi u stanci kao prijedlog o tom smo isto 

razmišljali ukoliko bi zapuštene neke stare kuće netko želio obnoviti, renovirati i na 

tragu toga isto, međutim morat ćete nam dati vremena da vidimo da li tu postoji način 

kako i modalitet kako se može, da bude stimulativno da se stare, zapuštene kuće 

obnavljanju ili nadograđuju, da i tu nađemo određeni benefit oslobođenja i kroz period 



27 

 

oslobođenja dijela komunalne naknade u određenom vremenskom periodu, kao i 

komunalnog doprinosa. Službe i ja potrudit ćemo se da to dođe što prije na sjednicu 

Vijeća, pokušat ćemo ići kroz izmjene i odluke u tom smjeru da imamo promišljanja. 

Svaki benefit kojim se oslobađaju naši građani je i manji prihod u proračunu. Moramo 

imati mjeru, balans prihoda i rashoda. Iako nema tih objekata puno, ali dajte nam 

vremena i ići ćemo i s tim prijedlogom izmjena i dopuna odluke i komunalne naknade 

i komunalnog doprinosa. 

 

S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednica zaključuje raspravu 

te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

O KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 

I. OPĆE ODREDBE 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se područja zona u Gradu Ivancu, ovisno o pogodnosti 
položaja određenog područja, jedinična vrijednost komunalnoga doprinosa određena u 
kunama po m3 građevine, za pojedine zone, način i rokovi plaćanja komunalnog doprinosa, te 
opći uvjeti i razlozi zbog kojih se u pojedinačnim slučajevima može odobriti djelomično ili 
potpuno oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa. 

 

Članak 2. 

Komunalni doprinos je novčano javno davanje koje se plaća za korištenje komunalne 
infrastrukture na cijelom području Grada Ivanca i položajne pogodnosti građevinskog zemljišta 
u naselju prilikom građenja ili ozakonjenja građevine. 

Komunalni doprinos je prihod proračuna Grada Ivanca te se koristi za financiranje 
građenja i održavanja komunalne infrastrukture. 

 

Članak 3. 

Komunalni doprinos plaća vlasnik zemljišta na kojem se gradi ili dograđuje građevina 
ili se nalazi ozakonjena građevina odnosno investitor ako je na njega pisanim ugovorom 
prenesena obveza plaćanja komunalnog doprinosa. 
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Ukoliko ima više suvlasnika na zemljištu na kojem se gradi građevina ili se nalazi 
građevina koja se rekonstruira, onda se komunalni doprinos mora utvrditi za svakog suvlasnika 
zasebno, razmjerno njegovom suvlasničkom udjelu u vlasništvu zemljišta, a ukoliko je obveza 
plaćanja komunalnog doprinosa prenijeta na više investitora ugovorom, komunalni doprinos 
će se utvrditi za svakog investitora u jednakom dijelu, osim ako razmjerni udio svakog 
investitora u plaćanju komunalnog doprinosa nije ugovorom s vlasnikom utvrđen tako da je 
udio svakog investitora drugačiji.  

Komunalni doprinos za ozakonjenje zgrada plaća se prema odredbama posebnog 

zakona.  

 

II. UTVRĐIVANJE ZONA OVISNO O POGODNOSTI 

POLOŽAJA I STUPNJU OPREMLJENOSTI 

 

Članak 4. 

Ovisno o pogodnosti položaja (udaljenost od središta naselja, mrežu javnog prijevoza, 
dostupnost građevina javne i društvene namjene te opskrbe i usluga, prostorne i prirodne 
uvjete) određenog područja i uređenosti i opremljenosti zone komunalnom infrastrukturom, za 
plaćanje komunalnog doprinosa na području Grada Ivanca utvrđuju se zone: 

 

I. ZONA 

Ulice u naselju Ivanec: 

- Ulica Vladimira Nazora 
- Varaždinska ulica 
- Ulica akademika Mirka Maleza 
- Ulica Rudolfa Rajtera do raskrižja s Ulicom A.G.Matoša 
- Ulica Ivana Kukuljevića 
- Ulica Ljudevita Gaja 
- Ulica Ladislava Šabana 
- Ulica Eugena Kumičića 
- Ulica Metoda Hrga 
- Ulica Ivana Gundulića 
- Ulica Đure Arnolda 
- Trakošćanska ulica 
- Ulica braće Radić 
- Trg hrvatskih ivanovaca 
- Ulica Ivana Gorana Kovačića 
- Ulica Petra Preradovića 
- Ulica Adalberta Georgijevića 
- Kolodvorska ulica 
- Rudarska ulica 
- Ulica Vatroslava Jagića 
- Nova ulica 
- Ulica bl. Alojzija Stepinca 

- Ulice u Poslovnoj zoni Ivanec-istok (Ulica 104. brigade hrvatske vojske i Gospodarska 
ulica) 

- zona gospodarske namjene u naselju Ivanečko Naselje utvrđena Prostornim planom 
uređenja Grada Ivanca. 
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II. ZONA 
 

- ulice u naselju Ivanec i građevinske parcele koje imaju prilaz sa državne ceste 
u ostalim naseljima, a nisu obuhvaćene I. zonom. 

 

III. ZONA 

- dijelovi naselja koji nisu obuhvaćeni II. zonom. 
 
 

III. JEDINIČNA VRIJEDNOST KOMUNALNOG DOPRINOSA 

 

Članak 5. 

 

Jedinična vrijednost komunalnog doprinosa utvrđuje se po m3 obujma građevine, po 
pojedinim zonama, kako slijedi: 

 

I. zona  36,00 kn/m3 

II. zona 22,00 kn/m3 

III. zona 14,00 kn/m3 

 

 

IV. UTVRĐIVANJE VISINE TE NAČIN I ROKOVI 

PLAĆANJA KOMUNALNOG DOPRINOSA 

 

Članak 6. 

 

Komunalni doprinos za zgrade obračunava se množenjem po m3 (prostornom metru) 
građevine koja se gradi ili je izgrađena s jediničnom vrijednošću komunalnog doprinosa u 
zoni u kojoj se zgrada gradi ili je izgrađena. 

Iznimno od odredbe stavka 1. ovog članka, za otvorene bazene, otvorena igrališta i 
druge otvorene građevine, te spremnike za naftu i druge tekućine s pokrovom komunalni se 
doprinos obračunava po m2 (metru kvadratnom) tlocrtne površine te građevine, pri čemu je 
jedinična vrijednost komunalnog doprinosa za obračun njezine površine po m2 izražena u 
kunama jednaka jediničnoj vrijednosti komunalnog doprinosa za obračun po m3 građevina 
u toj zoni. 
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        Članak 7. 

 

Ako se postojeća zgrada uklanja zbog građenja nove zgrade ili ako se postojeća 
zgrada dograđuje ili nadograđuje, komunalni doprinos obračunava se na razliku obujma 
zgrade. 

Ako je obujam zgrade koja se gradi manji ili jednak obujmu postojeće zgrade koja se 
uklanja, komunalni doprinos se ne plaća, a o istome nadležno upravno tijelo donosi rješenje 
kojim se utvrđuje da ne postoji obveza plaćanja komunalnog doprinosa. 

Odredbe ovog članka na odgovarajući način se primjenjuju i na obračun komunalnog 
doprinosa za građevine koje nisu zgrade te na obračun komunalnog doprinosa za 
ozakonjene građevine. 

 

Članak 8. 

Obaveza plaćanja komunalnog doprinosa utvrđuje se rješenjem o komunalnom 
doprinosu kojeg donosi upravni odjel za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša 
Grada Ivanca, 

Rješenje o komunalnom doprinosu obavezno sadrži: 

- podatke o obvezniku komunalnog doprinosa, 

- iznos sredstava komunalnog doprinosa koji je obveznik dužan platiti, 
- obvezu, način i rokove plaćanja, 

- prikaz načina obračuna komunalnog doprinosa za građevinu koja se gradi ili je izgrađena s 
iskazom obujma odnosno površine građevine i jedinične vrijednosti komunalnog doprinosa. 
 
 

Članak 9. 
 

Rješenje o komunalnom doprinosu donosi se po pravomoćnosti građevinske dozvole, 

odnosno rješenja o izvedenom stanju, a u slučaju građenja građevina koje se prema posebnim 

propisima grade bez građevinske dozvole nakon prijave početka građenja ili nakon početka 

građenja. 

Iznimno od prethodnog stavka ovoga članka rješenje o komunalnom doprinosu za 

skladište i građevinu namijenjenu proizvodnji donosi se po pravomoćnosti uporabne dozvole, 

odnosno nakon što se je građevina te namjene počela koristiti ako se koristi bez uporabne 

dozvole. 

Uporabna dozvola za skladište ili građevinu namijenjenu proizvodnji koja se nalazi na 

području grada Ivanca, dostavlja se na znanje nadležnom upravnom odjelu Grada Ivanca.  

Ako je Grad Ivanec u skladu sa posebnim zakonom sklopio ugovor kojim se obvezuje 

djelomično ili u cijelosti prebiti potraživanja s obvezom plaćanja komunalnog doprinosa, 

Rješenje o komunalnom doprinosu donosi se i u skladu s tim ugovorom. 
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       Članak 10. 

Rješenje o komunalnom doprinosu u postupku pokrenutom po zahtjevu stranke donosi 

se u skladu s odlukom o komunalnom doprinosu koja je na snazi u vrijeme podnošenja 

zahtjeva stranke za donošenje tog rješenja.    

Rješenje o komunalnom doprinosu u postupku pokrenutom po službenoj dužnosti 

donosi se u skladu s odlukom o komunalnom doprinosu koja je na snazi na dan pravomoćnosti 

građevinske dozvole, pravomoćnosti rješenja o izvedenom stanju odnosno koja je na snazi na 

dan donošenja rješenja o komunalnom doprinosu ako se radi o građevini koja se prema 

posebnim propisima kojima se uređuje gradnja može graditi bez građevinske dozvole.  

Članak 11. 

Komunalni doprinos plaća se u cijelosti u roku od 15 (petnaest) dana od dana izvršnosti 

rješenja. 

Ukoliko obveznik plaćanja komunalnog doprinosa ne izvrši plaćanje u rokovima iz ove 

Odluke, na neplaćeni iznos komunalnog doprinosa obračunava se zakonska zatezna kamata. 

 

Članak 12. 

Iznimno, komunalni doprinos utvrđen u iznosu većem od 10.000,00 kuna, može se na 
zahtjev obveznika plaćanja komunalnog doprinosa, platiti obročno. 

Kod obročnog plaćanja komunalnog doprinosa prvi obrok utvrđuje se u visini polovine 
ukupnog iznosa komunalnog doprinosa, a preostali iznos obveznik može platiti u najviše 6 
jednakih mjesečnih obroka. 

U postupcima izdavanja rješenja o izvedenom stanju pokrenutim na temelju i u 
rokovima utvrđenim Zakonom o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama, plaćanje 
ukupno utvrđenog iznosa komunalnog doprinosa može se odobriti obročno na 24 jednaka 
obroka, sa odgodom plaćanja doprinosa, odnosno odgodom početka njegova plaćanja u 
slučaju obročne otplate, za godinu dana od dana izvršnosti rješenja, ako to zatraži podnositelj 
zahtjeva, odnosno vlasnik zgrade. 

Kod obročnog plaćanja prvi obrok dospijeva u roku od 15 dana od dana izvršnosti 
rješenja iz članka 8. ove Odluke, a svaki daljnji do 30-og u mjesecu. 

Na nedospjele obroke obračunava se kamata u visini 50%-tne vrijednosti eskontne 
stope Hrvatske narodne banke. 

 

Članak 13. 

Za izgradnju građevina proizvodne, te trgovačke, ugostiteljske, poslovne i uslužne 
namjene, na zahtjev obveznika plaćanja komunalnog doprinosa, može se odobriti odgoda 
plaćanja komunalnog doprinosa na način da 50% utvrđenog iznosa komunalnog doprinosa 
obveznik plati u roku od dvije godine od dana izvršnosti akta za građenje, a drugih 50% 
utvrđenog iznosa u roku od tri godine od dana izvršnosti akta za građenje. 
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Na nedospjele obroke iz stavka 1. ovog članka ne obračunava se kamata. 

 

Članak 14. 

Za građenje građevina čija se gradnja planira sufinancirati sredstvima iz EU fondova, 
kao i drugim izvorima i potporama (npr. sklapanje ugovora za proizvodnju obnovljivih izvora 
energije), i/ili ovisi o izdavanju potrebnih akata i odobrenja državnih i drugih nadležnih tijela, 
na zahtjev obveznika plaćanja komunalnog doprinosa odgovarajućima aktom nadležnog tijela, 
može se odobriti odgoda utvrđivanja obveze plaćanja komunalnog doprinosa, do ishođenja 
prethodno navedenog akta ili odobrenja. 

Obvezuje se obveznik plaćanja komunalnog doprinosa, ukoliko ishodi potrebno 
odobrenje ili sredstva prije isteka odobrenog roka odgode, da o tome obavijestiti nadležni 
upravni odjel, bez odgode a najkasnije u roku od 15 dana od primitka potrebnog odobrenja. 

Ukoliko obveznik plaćanja komunalnog doprinosa ne obavijesti nadležni upravni odjel 
sukladno prethodnom stavku, a započne sa gradnjom građevine, nadležni upravni odjel bez 
odgode izdati će Rješenje kojim se utvrđuje obveza plaćanja komunalnog doprinosa. 

 

Članak 15. 

Ako je izmijenjena građevinska dozvola, drugi akt za građenje ili glavni projekat, na 

način koji utječe na obračun komunalnog doprinosa, nadležni upravni odjel po službenoj 

dužnosti ili po zahtjevu obveznika komunalnog doprinosa ili investitora izmijeniti će ovršno, 

odnosno pravomoćno rješenje o komunalnom doprinosu. 

Rješenjem o izmjeni Rješenja o komunalnom doprinosu iz prethodnog stavka ovog 

članka, obračunati će se komunalni doprinos prema izmjeni te odrediti plaćanje ili povrat razlike 

komunalnog doprinosa, u skladu s Odlukom o komunalnom doprinosu po kojoj je rješenje o 

komunalnom doprinosu doneseno. 

U slučaju povrata iz prethodnog stavka ovog članka, obveznik odnosno investitor 

nemaju pravo na kamatu. 

 

      Članak 16. 

Nadležni upravni odjel Grada Ivanca poništiti će po zahtjevu obveznika komunalnog 

doprinosa ili investitora ovršno odnosno pravomoćno rješenje o komunalnom doprinosu ako je 

građevinska dozvola, odnosno drugi akt za građenje oglašen ništavim ili je poništen bez 

zahtjeva ili suglasnosti investitora. 

Rješenjem o poništenju Rješenja o komunalnom doprinosu iz prethodnog stavka ovog 

članka, odrediti će se i povrat komunalnog doprinosa u roku koji ne može biti dulji od dvije 

godine od dana izvršnosti Rješenja o komunalnom doprinosu. 

U slučaju povrata komunalnog doprinosa iz prethodnog stavka ovog članka, obveznik, 

odnosno investitor nemaju pravo na kamatu. 

Zahtjev za poništenje rješenja iz stavka 1. ovog članka podnosi se u pisanom obliku. 
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      Članak 17. 

Iznos komunalnog doprinosa koji je plaćen za građenje građevine na temelju 

građevinske dozvole, odnosno drugog akta za građenje koji je prestao važiti jer građenje nije 

započeto ili koji je poništen na zahtjev ili uz suglasnost investitora, nadležni upravni odjel Grada 

Ivanca uračunati će kao plaćeni dio komunalnog doprinosa na istom ili drugom zemljištu na 

području Grada Ivanca, ako to zatraži obveznik komunalnog doprinosa ili investitor. 

Obveznik komunalnog doprinosa, odnosno investitor nema pravo na kamatu za 

uplaćeni iznos, niti na kamatu za iznos koji se uračunava kao plaćeni dio komunalnog 

doprinosa koji se plaća za građenje na istom ili drugom zemljištu. 

 

Članak 18. 

Rješenje o komunalnom doprinosu donosi se i ovršava u postupku i na način propisan 
Općim poreznim zakonom, ako Zakonom o komunalnom gospodarstvu nije propisano 
drukčije. 

Protiv rješenja o komunalnom doprinosu i rješenja o njegovoj ovrsi, rješenja o njegovoj 
izmjeni, dopuni, ukidanju ili poništenju, rješenja o odbijanju ili odbacivanju zahtjeva za 
donošenje tog rješenja te rješenja o obustavi postupka, može se izjaviti žalba o kojoj odlučuje 
upravno tijelo Varaždinske županije nadležno za poslove komunalnog gospodarstva. 

 

 

V. OSLOBAĐANJE OD PLAĆANJA 

KOMUNALNOG DOPRINOSA 

 

Članak 19. 

Grad Ivanec ne plaća komunalni doprinos na svojem području. 

 

Članak 20. 

Komunalni doprinos se ne plaća za građenje i ozakonjenje:  

- komunalne infrastrukture i vatrogasnih domova 
- vojnih građevina 
- prometne, vodne, komunikacijske i elektroničke komunikacijske infrastrukture 
- nadzemnih i podzemnih produktovoda i vodova 
- sportskih i dječjih igrališta 
- ograda, zidova i potpornih zidova 
- parkirališta, cesta, staza, mostića, fontana, cisterna za vodu, septičkih jama, 

sunčanih kolektora, fotonaponskih modula na građevnoj čestici ili obuhvatu 
zahvata u prostoru postojeće građevine ili na postojećoj građevini, koji su 
namijenjeni uporabi te građevine 

- spomenika. 
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Članak 21. 

 

Obveze plaćanja komunalnog doprinosa za građevinu u javnom interesu ili interesu 
Grada mogu se, u cijelosti ili djelomično, osloboditi: 

- javne ustanove kojima je Grad osnivač i trgovačka društva u potpunom ili djelomičnom 
vlasništvu Grada, 

- investitori izgradnje građevina namijenjenih zdravstvenoj djelatnosti, socijalnoj skrbi, kulturi, 

športu, predškolskom, osnovnoškolskom i srednjem obrazovanju, te sakralnih građevina, 
 

- investitori koji grade javnu infrastrukturu državne i regionalne razine (građevine 
i uređaji kojima neposredno upravljaju pravne osobe s javnim ovlastima u 
području prometa, energetike, upravljanja vodama i gospodarenja s drugim 
vrstama prirodnih dobara ili zaštite okoliša),  

- investitori koji grade građevine od izuzetnog značaja za gospodarski razvoj 
Grada. 

 

Rješenje o oslobađanju obveze plaćanja komunalnog doprinosa u smislu ovog članka, do 
iznosa određenog člankom 48. stavak 1. točka 5. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi donosi nadležni upravni odjel uz prethodnu suglasnost Gradonačelnika, a za 
iznose veće od navedene vrijednosti, uz prethodnu suglasnost Gradskog vijeća. 

 

Članak 22. 

Obveze plaćanja komunalnog doprinosa oslobađaju se vlasnici gospodarskih objekata 
proizvodnih djelatnosti izgrađenih do stupanja na snagu Zakona o pretvorbi društvenih 
poduzeća, u postupcima izdavanja rješenja o izvedenom stanju, pokrenutim na temelju i u 
rokovima utvrđenim Zakonom o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama. 

Rješenje o oslobađanju iz prethodnog stavka, donosi nadležni Upravni odjel uz 
prethodnu suglasnost Gradonačelnika. 

 

Članak 23. 

Obveze plaćanja komunalnog doprinosa oslobađaju se osobe koje to pravo ostvaruju 
na temelju i u smislu odredbi Zakona o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 
članova njihovih obitelji i drugih posebnih propisa. 

Osobe s priznatim statusom hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata, ukoliko ne 
ostvaruju pravo iz prethodnog stavka ovog članka, oslobađaju se plaćanja komunalnog 
doprinosa za građevine stambene namjene u visini 25% utvrđenog iznosa doprinosa. 

 

 Članak 24. 

U cijelosti se oslobađaju obveze plaćanja komunalnog doprinosa vlasnici zemljišta na 
kojima se gradi ili dograđuje građevina odnosno investitor ako je na njega pisanim ugovorom 
prenesena obveza plaćanja komunalnog doprinosa u posebno formiranim gospodarskim 
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zonama, ako imaju zaključene ugovore o komunalnom opremanju sa Gradom Ivancem i 
Poslovnom zonom Ivanec d.o.o. 

Ukoliko vlasnici zemljišta na kojem se gradi ili dograđuje građevina odnosno investitor 
ako je na njega pisanim ugovorom prenesena obveza plaćanja komunalnog doprinosa nemaju 
zaključen ugovor o komunalnom opremanju ili imaju zaključen ugovor pa ne izvršavaju 
ugovorne obveze, komunalni doprinos obračunati će se u skladu s odredbama ove odluke. 

 

Članak 25. 

Obveznici plaćanja komunalnog doprinosa u postupcima izdavanja rješenja o 
izvedenom stanju pokrenutim na temelju i u rokovima utvrđenim Zakonom o postupanju s 
nezakonito izgrađenim zgradama, oslobađaju se plaćanja komunalnog doprinosa u visini 50% 
utvrđene vrijednosti komunalnog doprinosa. 

Investitori izgradnje građevina proizvodne namjene oslobađaju se plaćanja 
komunalnog doprinosa u visini 15% utvrđene vrijednosti komunalnog doprinosa, a investitori 
izgradnje građevina trgovačke, ugostiteljske, poslovne i uslužne namjene u visini 5% utvrđene 
vrijednosti komunalnog doprinosa. 

 

Članak 26. 

Rješenje o oslobađanju od plaćanja komunalnog doprinosa iz članka 23., 24. i 25. ove Odluke 
donosi nadležni Upravni odjel, na temelju zahtjeva kojem se prilaže dokumentacija o 
ispunjavanju uvjeta za oslobođenje.  

 

VI. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

Članak 27. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o komunalnom doprinosu Grada 
Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 27/10, 37/10, 36/11, 34A/12, 12/13, 51/15, 
16/16). 

 

Članak 28. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije.  
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TOČKA 9. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pružanju javne usluge  

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog 

komunalnog otpada 

 

Predsjednica Vijeća upoznaje vijećnike da su na predloženu odluku primili sljedeći 

amandman gradonačelnika putem e-pošte i na klupe, koji amandman sukladno članku  

85.  Poslovnika postaje sastavnim dijelom konačnog prijedloga akta i o istom se ne 

glasuje posebno: 

„Na temelju članku 80. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 20/18), Gradonačelnik Grada Ivanca na Prijedlog 

Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pružanju javne usluge prikupljanja 

miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada, 

podnosi sljedeći 

 

A M A N D M A N  

 

 

U članku 5. kojim se iza članka 45. dodaje naslov „Kriterij za određivanje Korisnika 

usluge u čije ime jedinica lokalne samouprave preuzima obvezu plaćanja cijene Javne 

usluge“ i članak 46. iza stavka 1. alineje 1. dodanog članka,  dodaju se alineje 2. i 3. 

koje glase: 

 

„ – staračka samačka domaćinstva s navršenih 70 g. života s prijavljenim prebivalištem 

na području Grada Ivanca u visini 50% cijene minimalne javne usluge. 

 

- primatelji zajamčene minimalne naknade, sukladno posebnom propisu“. 

 

Obrazloženje:  

 

Člankom 4. st. 2. Uredbe o gospodarenju otpadom („Narodne Novine“, br. 50/17) 

utvrđene su odredbe koje Odluka o pružanju javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada (u daljnjem 

tekstu: Odluka) može sadržavati, a u koje pripada i kriterij za određivanje korisnika 

usluge u čije ime jedinca lokalne samouprave preuzima obvezu plaćanja cijene za 

javnu uslugu. 

 

Obzirom da su sve odredbe Odluke, pa tako i novi obračun cijene javne usluge stupile 

na snagu s 01.11.2018. u proteklom razdoblju testirao se novi sustav gospodarenje 

otpadom kao i novi način obračuna i naplate cijene javne usluge za sve korisnike 

usluge.   
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U cilju postizanja održivosti i efikasnosti sustava svi korisnici usluge po principu 

„onečišćivač“ plaća bili su u obvezi participirati u troškovima javne usluge, a usporedno 

se vršila analiza visine iznosa koja bi mogao teretiti sredstva Proračuna na ime 

oslobođenja plaćanja cijene javne usluge po određenom modelu. Slijedom navedenog 

ocijenilo se da bi predloženo oslobođenje cijene javne usluge kao što je predloženo 

ovim amandmanom bilo optimalno opterećenje za Proračun, a korisnicima usluge koji 

pravo ostvaruju olakšalo podmirenje navedenog troška bez ugrožavanja egzistencije. 

Po predloženom modelu korisnici usluge bili bi u obvezi podmiriti u cijelosti cijenu javne 

usluge za količinu predanog otpada u obračunskom razdoblju (varijabilni dio cijene 

usluge) čime bi se doprinijelo pravednijem sudjelovanju u cijeni zbrinjavanja troškova 

sukladno navedenom načelu, dok bi im se u dijelu podmirenja cijene minimalne javne 

usluge pripomoglo plaćanjem polovine iznosa, što u odnosu na ukupnu cijenu za javnu 

uslugu predstavlja veći udio, a time i veće rasterećenje.  

 

Proračunom Grada Ivanca za 2019. g. u dijelu kojim se financira Program javnih 

potreba u području socijalne skrbi, osigurana su sredstva za plaćanja cijene javne 

usluge za predložene korisnike usluge po predloženom modelu, čime su stvorene 

pretpostavke da se navedeni kriterij utvrdi kroz odredbe Odluke.“ 

 

 

Obrazloženje uz amandman podnio je Milorad Batinić: Obrazloženje je dosta opširno i 

o toj temi smo unatrag nekoliko mjeseci puno puta raspravljali. Ponovio bih samo ono 

što sam rekao kad su bili određeni amandmani od strane kolega vijećnika, na zboru 

građana u Jerovcu i na svih ovih 10 tribina, bilo je upita oko upita samog sadržaja 

Odluke i načina zbrinjavanja otpada. Čekalo se donošenje Zakona o održivom 

gospodarenju otpadom koji je otvorio određene mogućnosti, čeka se još donošenje 

Pravilnika koji će upravo ono što je bilo u samoj raspravi, odnosno očitovanje u Saboru 

rečeno, da će se preciznije definirati i što se tiče ubiranja određenje vrste rente između 

lokalnih samouprava, da bi se upravo za povećani komunalni standard unutar dijela 

naselja gdje se nalazi odlagalište. Vjerujem da ćemo to uskoro aktualizirati sa 

susjednim sredinama koje odlažu otpad u Jerovcu i da nećemo dugo čekati Pravilnik 

koji će propisati način određivanja te same rente. Ovaj dio koji se odnosi na pravo na 

oslobađanje, to je ono što sam rekao i obećao kad se stvore zakonske pretpostavke, 

to ćemo napraviti. To je napravljeno. Isto tako i ono što je bilo na samim tribinama i 

upiti građana za oslobađanje roditelja korisnika javne usluge koji imaju djecu starosti 

do 24 mjeseci, jednako tako i odlaganje pelena za naše sugrađane koji pate od 

inkontinencije. Taj dio neće ulaziti u obračun. To su novine, izmjene i ovaj dio za daljnje 

aktivnosti i eventualnih izmjena odluke naravno da će biti plod upravo i samog interesa 

građana, naravno mora biti sve u skladu sa Zakonom. Vidjeli ste ono što je još bilo 

rečeno, sada je izvršeno, još postoje određene aktivnosti koje se moraju napraviti, a to 

je ograđivanje pergola i stavljanje tih pergola pod ključ, pogotovo u dijelu 

višestambenih objekata upravo iz razloga jer svaki stanar plaća svoj otpad. Još nam 

ostaje za napraviti tri pergole koje će se napraviti čim se stvore vremenski uvjeti tako 

da će svi stambeni prostori biti u obuhvatu toga. Bilo je određenih pitanja i dilema. 
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Ivkom kad je nabavljao lokote, išao je logikom da bude jedan ključ za sve pergole, iako 

je bilo primjedbe određenih stanara da sad može netko iz druge zgrade otpeljati svoj 

otpad u pergolu druge zgrade. Da budem iskren, malo sam bio iznenađen time, upravo 

što meni osobno tako nešto nije palo na pamet, niti službama, da bi netko mogao 

razmišljati na takav način. Osobna odgovornost je u pitanju. Ukoliko neki stanari u 

stambenim zgradama koji smatraju da netko na njihov teret želi zbrinuti svoj otpad, 

upućujem ih da kupe vlastiti lokot, to nije neka velika cijena i da taj obilježen ključ 

dostave komunalnoj tvrtki Ivkom. Možete zamisliti kad idu skupljati otpad, ima set 

ključeva, brojati, gledati koja je pergola i otvarati. To je čisto radi operativnosti. Ovim 

putem apeliram na one koji su pomisli da bi mogli u tuđi kontejner odlagati, a ne u onaj 

za koji oni plaćaju, nego onaj koji plaća netko drugi, nemojte to raditi. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio  

vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko:  Htio bih pozdraviti Odluku da se ide u izmjenu, pogotovo tamo gdje 

naši građani dobivaju nekakve olakšice, odnosno gdje se na neki način subvencionira 

i besplatno im se osigurava javna usluga. Ovim amandmanom koji je predložen za 

staračka samačka domaćinstva s navršenih 70 godina života s prijavljenim 

prebivalištem na području Grada Ivanca plaćaju 50% cijene minimalne javne usluge i 

nadao sam se da bude prijedlog išao u smislu 100%, jer su do sada bili 100% 

oslobođeni, odnosno podmirivano je 100% za njih ta usluga. Mi smo u članku 45. u 

materijalu koji smo dobili u izvorniku prije ovih amandmana, stoji da pravo na 

oslobađanje plaćanja javne usluge ostvaruje korisnici javne usluge fizičke osobe s 

područja naselja Jerovec, za osobe starije od 70 godina njima se plaća 50% od cijene 

minimalne javne usluge. Znači, stanovnici Jerovca ne plaćaju ni minimalni ni varijabilni 

dio prema broju odvoza. Prema ovom prijedlogu kojega ste vi gradonačelniče dali 

amandman se moglo protumačiti da će te starije osobe morati plaćati varijabilni dio. 

Razgovarao sam s gosp. Stankom, direktorom Ivkom-a i nadam se da se neće na taj 

način obračunavati tim staračkim kućanstvima i predlažem da se ne obračunava jer 

oni stvarno imaju malo tog smeća jer ga nemaju za što stvoriti, problem je u tome da 

nemaju novaca da bi ga kupili pa da bi imali smeća. Nadam se da to bude na taj način, 

tim više što mi je takvo tumačenje dato, odnosno vidio sam fakture i onima koji su 

dosada bili oslobođeni plaćanja te javne usluge, koji su bili udaljeni pa nisu mogli s 

vozilima Ivkom doći do njih nego su oni sami dostavljali u vrećama u otpad na mjesta 

gdje se taj otpad skuplja, oni su isto bili oslobođeni, po novom plaćaju samo minimalnu 

uslugu. Znači, njima se isto neće zaračunavati kao varijabilni dio jet to je prema broju 

vreća koje bi dostavili. To bi bio problem, morali bi kodove na vreće staviti. 

Pretpostavljam da će biti samo ta minimalna cijena u pitanju, 50% te minimalne cijene, 

mada bih bio sretniji da bi to bilo 100%, kako ste vi znali reči kad nekom želiš zlo veliš 
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„bog dao da imao pa ne imao“. Tako je i to. Oni su imali to pravo pa smo im sad na 

neki način uskratili, uskratili smo im 50%. Onima koji su dovozili smeće sami, njima 

smo lupili malo jače, pretpostavljam  da tu isto postoji rješenje, mislim da ništa nije 

končano i gotovo. Molim još samo jednu stvar da se od tvrtke Ivkom zatraži da upute 

dopis prema Poreznoj upravi da nam se da tumačenje koji se PDV obračunava na 

varijabilni dio javne usluge. Članak u jednim dnevnim novinama, čitali ste da nama 

susjedna komunalna poduzeća Čistoća i Prekom na različite načine obračunavaju taj 

PDV i što je najvažnije i jedni i drugi su u pravu. Čistoća 25%, a Prekom 13%. Zašto 

ne bi mi plaćali 13%, ako sada plaćamo 25%, ako je to tako. Molim da se u tom smislu 

zatraži tumačenje Porezne uprave. 

 

Milorad Batinić: Oslobađanje starijih od 70 godina, pošto su to staračka samačka 

domaćinstva i sami ste rekli da je upitno da li će u proteku mjesec, mjesec i pol ili dva 

biti za jedno pražnjenje, s obzirom da ne stvarju smeće, ostat će samo na minimalnoj 

usluzi. Činjenica je da će morati jedanput isprazniti kantu. Ovaj zakon je zasnovan na 

načelu onečišćivač plaća. Nismo razmišljali u tom dijelu da ih se oslobodi varijabilnog 

dijela iz razloga jer nešto se mora radi same evidencije u velikoj mjeri. Zašto su građani 

Jerovca oslobođeni u cijelosti? Kazao sam, temeljem odredbi članaka novog Zakona. 

Građani koji žive u tom naselju, ne bih htio sebi pripisivati nekakve zasluge za to, ali 

definitivno da. Nakon savjetovanja, nakon prvoga čitanja, došlo je do određenih 

korekcija unutar članaka zakona upravo iz toga razloga jer do sada nije bila ta 

mogućnost na takav  način. Vjerujem da ćete se svi složiti, činjenica je da se temeljem 

zakona koji je donesen 2013., svi u radijusu 300 metara bile obeštećene nekretnine, 

ali ne oni kao građani. To je bila intencija i moje rasprave i prijedloga amandmana koji 

su djelomično prihvaćeni u sadržaju samog zakona. Činjenica je da će se sada to 

smeće plaćati iz proračuna grada, slijedi nam razgovor sa ostalim lokalnim čelnicima 

čiji građani odlažu na odlagalište u Jerovcu, jer to odlagalište će biti još prema nalogu 

ministra otvoreno do 2023. godine i u tom periodu svakako,  kao što je i prije su bili 

oslobođeni, taj kontinuitet će se nastaviti. Uplatnice koje su građani dobili, mogu 

zaboraviti jer Ivkom će uplate slati u proračun i plaćat će se za građane Jerovca 

Gornjeg i Donjeg iz proračuna. Što se tiče naselja Dubrave, dao sam odgovor 

načelniku da moraju iz svog proračuna, ukoliko žele, to je njegova odluka, tu se radi o 

administrativnom području grada, ukoliko se uspije dogovoriti s lokalnim čelnicima 

ostalih sredina gradova i općina, možemo razmišljati o djelomičnom oslobađaju 

građana Dubravca jer su u neposrednoj blizini odlagališta. Što se tiče PDV i jedni i 

drugi su u pravu. Ne obračunava se od 25% na cjelokupnu uslugu, na varijabilni dio 

25%, a na minimalnu javnu uslugu ide 13%. Imaju tumačenje i jedni i drugi da su u 

pravu.  

 

Stanko Rožman: Nismo mi ni porezni stručnjaci. Treba konačno da se to iz definira i 

da se dobije jedno tumačenje starijeg datuma, a ovo je sada drugo novijeg datuma, 

sada je pitanje što je ispravno. Imamo 116 korisnika vreća dosadašnjih, to su ta 

staračka samačka domaćinstva i ovi koji su udaljeni preko 100 metara od najbliže točke 
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do koje može kamion doći. To je po nekakvim dosadašnjim cijena bilo nekih 23.000 

kuna godišnje razine jer smo plaćali samo vreće Ivkom-u, a na žalost sada neki će od 

njih uzeti kante pa će biti čipirani, neki neće uzeti kante, sve ovisi kakav će biti slučaj 

vani na terenu. Sada dolazimo do iznosa 70-75.000 kuna troška, što je osjetno više 

nego dosadašnjih 23.000 kuna. Iz tog razloga smo i predložili 50%. Naravno, oni 

najosjetljiviji i najugroženiji sloj socijalno ugroženih ljudi, to su ovi koji primaju stalne 

novčane pomoći, oni ionako ostvaruju ta prava prema posebnom Zakonu i prema 

socijalnom programu. 

 

Replika Vladimir Debeljak: U vezi lokota, s obzirom da smo imali s predstavnicima 

zgrada sastanak, neugodno nas je iznenadilo da jedan ključ otključava sve lokote svih 

pergola i nadstrešnica u Ivancu. Postavlja se jedno logično pitanje, čemu onda lokoti i 

čemu onda troškovi zatvaranja pergola, ako do njih može sad svatko. Što se tiče tih 

građana koji idu negdje drugdje odložiti, to je manje vjerojatno. Neka samo do jednog 

ključa dođu ljudi iz romske zajednice, mogu otvoriti sve pergole u Ivancu, svaki lokot. 

To je ono što smo skretali pažnju najveći problem nam bio i dan danas. Kad dođu i kad 

počinju sve razbacivati. Određeno smeće, odnosno prikupljeni otpad mora biti u svojim 

kontejnerima, oni to ne gledaju, razbacuju otpad. U redu što smo napravili pergole i 

nadstrešnice. Zbog čega smo ih zatvarali vratima i zbog čega taj lokot, a jedan ključ 

otključava sve lokote svih pergola? Zbog čega je taj trošak? Zbog čega ta vrata? Zbog 

čega ta druga vrata koja su blokirana? Zbog čega smo to radili? 

 

Milorad Batinić: Mislio sam da sam to obrazložio. Ivkom je išao logikom, što je po meni 

potpuno opravdano, ne znam koliko pergola ima, 18, a bit će ih 21. 21 ključ na kojem 

točno mora pisati, da li ulica, da li broj pergole. Sada tehnički gledano, zamislite si 

radnika koji dolazi prazniti i ima toliko ključeva i gledati koji će ključ i ići će to otključati 

i zaključati. To je vremenski, a isto tako i iritantno. Ne znam kako bi bilo tko osim 

stanara i Ivkom-a mogao doći do tog ključa, osim ako mu ga netko od stanara da ili iz 

Ivkom-a, a što svakako neće. Da li netko može provaliti? Pa, može se svašta provaliti. 

Isto tako čim je nešto oštećeno, to će se zamijeniti. Iznio sam svoje mišljenje o tome 

ukoliko stanari smatraju jer nitko drugi ne može ući samo onaj tko ima ključ. Ključeve 

imaju samo stanari u višestambenih prostorima.  Probajmo razmisliti tko bi nosio otpad 

iz svojih kontejnera u druge. Mogu uvažiti, čuo sam te primjedbe, zato sam i odgovorio 

uvodno u tom smjeru. Vjerojatno ima i takvih ljudi koji tako razmišljanju. Da ne 

smatramo dodatne troškove. Izgradnja i ograđivanje pergola građane ne košta ništa, 

a niti lokot građane ne košta ništa. Nije niti uključeno niti u cijenu minimalne javne 

usluge. To je platio gradski proračun. Smatramo da ukoliko neki stanari smatraju da bi 

to bio problem, da su zakidani na taj način, mislim da iz pričuve ima dovoljno novca da 

si može svaka pojedina zgrada kupiti lokot, a isto tako mora ga dostaviti  Ivkom-u radi 

pražnjenja. 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da se za repliku javio vijećnik Čedomir Bračko. 
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Replika Čedomir Bračko: Nije replika na izlaganje gradonačelnika, ali tražim da se da 

pojašnjenje. Stariji građani koji su do sada bili oslobođeni plaćanja javne usluge 

odvoza otpada dobili su uplatnice da plate puni iznos odvoza otpada. Večeras ćemo 

donijeti odluku da će plaćati 50%, pitam ako nisu platili da li trebaju platiti ili ako su 

platili to će im se priznati za četiri mjeseca. Ako su platili za dva, bude im vrijedilo za 

četiri. To će Ivkom imati u vidu. Molim da to jasno i glasno velimo, ljudima damo do 

znanja. 

 

Milorad Batinić: Ne trebaju ništa platiti. Uplatnice mogu donijeti u Grad. Zaključkom 

gradonačelnika osigurati će se iz kojih financijskih sredstava. Temeljem odluke građani 

Jerovca ne trebaju ništa platiti, a ovi trebaju platiti 50%, pa neka vide koji je iznos i u 

buduće će ići potpuno nove uplatnice, ali moraju postupiti temeljem odluke, podnijeti 

zahtjev, dokazati i tada će se ići na nove uplatnice. Protek od 1.11. od kad je nova 

cijena, neće platiti punu cijenu nego 50% cijenu koji su oslobođeni, jednako tako 

građani Jerovca sve uplatnice neka vrate u Ivkom pa će nam dostaviti to ide iz 

proračuna. Mora se donijeti zaključak gradonačelnika iz kojih sredstava će se to platiti.  

 

Domagoj Sever: Nadovezat ću se na gosp. Debeljaka. Moram se s njim u potpunosti 

složiti. Cijeli život živim u zgradi, u kojoj je 38 stanova i živi cca 120 ljudi i morate biti, 

gradonačelniče,  svjesni da taj isti ključ ako otvara 21 pergolu, bit će problema. Moram 

vam reći iskustvo iz svoje zgrade, pet je ulaza,  neki ulazi nemaju niti čistačice jer se 

ne mogu dogovoriti oko plaćanja čistačice. To je suživot u zgradi. Gospodin Debeljak 

je sigurno isto mislio reči kako su  pergole  u pravilu u predjelima gdje živi velika količina 

ljudi. Kad imate 50 ključeva jedan ključ se jako lako nekom da i kad dođu do tog ključa 

moglo bi biti svega. Znam da bude komplicirano ekipi iz Ivkom-a, to mi je u potpunosti 

jasno, ali svaka pergola da ima svoj ključ jedino tad će biti učinkovito. 

 

Milorad Batinić: Ponudio sam rješenje – onaj tko nije zadovoljan neka kupi lokot, neka 

veli točno iz koje pergole, koja ulica je i Ivkom će tada imati set ključeva.  

 

Vladimir Debljak: Onda će moći. Samo se stavi broj na pergolu i na ključ ugravira broj. 

Ima 21 ključ, ništa više i na njemu ugraviran broj pergole, jeftinije nego ovo sve do sad. 

 

Milorad Batinić: Lokoti su rađeni po narudžbi radi same dužine, malo su specifični. 

Izrađivač koji je radio pergolu i ljudi iz Ivkom-a su ga takvoga definirali. Smatram da 

nema potrebe više, ali neka i stanari nešto participiraju. Ne znam koliko može koštati 

jedan lokot, 100 ili 150 kuna, ne znam da li je uopće toliko. U pričuvi ima dovoljno da 

se to može napraviti i da si izrade set ključeva. Moje je odlučno ne, ne stvarati više 

proračunu troškove, mislim da je Grad izdvojio što nisam primijetio da li jedan Grad u 

Hrvatskoj na takav način ima takav tretman prema građanima u višestambenim 

prostorima i toliko izlazi u susret. Imam na žalost svaki dan priliku hodati po Zagrebu, 

vidjeti, voziti se. Metropola nam je u najmanju ruku kao da smo u Albaniji, valjda ni 
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tamo nije tako. Nisam primijetio mnoge druge gradove da su o trošku proračuna ili 

gradskog ili komunalne tvrtke koja zbrinjava otpad da je rađeno to što je rađeno u 

Ivancu. Jedan lokot ne bi trebao biti problem. Ukoliko stanari odluče tako, morat će se 

radnici Ivkom-a prilagoditi tome. 

 

Više nije prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu te se prelazi na 

glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRUŽANJU JAVNE  USLUGE 

PRIKUPLJANJA MIJEŠANOG KOMUNALNOG OTPADA I PRIKUPLJANJA 

BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG OTPADA 

 

Članak 1. 

U Odluci o pružanju javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 

9/18, 28/18, 53/18) u članku 10. iza stavka  4. dodaje se novi stavak 5. koji glasi: 

 

„Prikupljanje izdvojenog biorazgradivog komunalnog otpada obvezno je za pravne 

osobe u obavljanju čije djelatnosti se stvara biootpad, osim ako su dokazali da takvu vrstu 

otpada zbrinjavaju na zakonom propisan način u krugu poslovnog objekta.“. 

 

Dosadašnji stavci 5.-12. postaju stavci 6.-13. 

 

 

Članak 2. 

 

U članku 21. iza stavka 4. dodaju se novi stavci  5.-7. koji glase: 

 

„Spremnici za sakupljanje komunalnog otpada iz višestambenih zgrada nalaze se u posebno 

ograđenom i zatvorenom prostoru na kojem se na prednjoj strani nalazi posebna pločica koja 

sadrži popis zgrada čiji su stanari ovlašteni odlagati otpad u tako ograđene spremnike. Popis 

zgrada čiji su stanari ovlašteni odlagati otpad u posebno ograđene spremnike dostavlja se 

svim predstavnicima stanara.“. 

 

 „Oblik i sadržaj popisa, kao i broj potrebnih spremnika koji će biti smješteni unutar posebno 

ograđenog  prostora utvrđuje Davatelj usluge.“.  

 

„Spremnike za sakupljanje miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog 

otpada korisnik javne usluge smješta u zgrade ili uz zgrade na zemljištu koje pripada zgradi. 

Iznimno, ukoliko nije moguć smještaj spremnika uz zgradu (višestambene zgrade bez zemljišta 
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određenog građevinskom česticom), spremnici mogu biti smješteni i na javnoj površini, uz 

suglasnost nadležnog gradskog tijela i uz uvjete za smještaj spremnika određenih stavkom 5. 

ovog članka.“. 

 

Članak 3. 

 

U članku 23. u stavku 1. alineji 4. briše se zarez i riječi „otpadni tekstil“, te se dodaje 

nova alineja koja glasi: 

- Otpadni tekstil       2 x godišnje 

 

Članak 4. 

 U članku 35. u tablici iza 15. retka dodaje se novi redak koji glasi: 

- ako u spremnik za odlaganje otpadnih pelena odlaže druge vrste otpada 500,00 kn 

 

Članak 5. 

 Iza članka 45.  dodaje se naslov „Kriterij za određivanje Korisnika usluge u čije ime 
jedinica lokalne samouprave preuzima obvezu plaćanja cijene Javne usluge“ i članak 46. koji 
glasi: 

„Pravo na oslobađanje plaćanja javne usluge ostvaruju: 

- Korisnici javne usluge – fizičke osobe s područja naselja Jerovec. 

- staračka samačka domaćinstva s navršenih 70 godina života s prijavljenim prebivalištem 
na području Grada Ivanca u visini 50% cijene minimalne javne usluge. 

- primatelji zajamčene minimalne naknade, sukladno posebnom propisu. 

- Korisnici javne usluge koji imaju jedno ili više djece starosti do 24 mjeseca i korisnici koji 
ili čiji članovi su osobe s inkontinencijom temeljem pisanog zahtjeva kojim traže dodjelu 
dodatnog spremnika za odlaganje otpadnih pelena, u dijelu usluge koji se odnosi na 
prikupljanje miješanog komunalnog otpada – pelena, odloženih u posebne spremnike. 

Dodatni spremnici za odlaganje otpadnih pelena mogu se zatražiti samo za obračunsko 
mjesto na kojem se vrši primopredaja miješanog komunalnog otpada, a za koje je 
potrebno javiti svaku promjenu vezanu uz korištenje javne usluge u roku 15 dana od 
nastanka iste.  

U spremnik za odlaganje otpadnih pelena zabranjeno je odlaganje drugih vrsta 
komunalnog otpada. 
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Zahtjev za ostvarenje prava na oslobođenje plaćanja javne usluge za dodatne spremnike 
za  odlaganja otpadnih pelena podnosi se Davatelju usluga. Pisanom zahtjevu prilaže se 
rodni list za svako dijete, odnosno liječnička potvrdu za osobu s problemom inkontinencije. 

Za Korisnike usluge koji ostvaruju pravo na oslobađanje plaćanja cijene javne usluge, ista 
će se podmiriti na teret sredstava Proračuna Grada Ivanca.“. 

Dosadašnji članci 46. - 47. postaju članci 47.- 48.  

 

Članak 6. 

 U dosadašnjem čl. 48. koji  postaje čl. 49., stavak 2. briše se. 

 Dosadašnji članci 49.-50. postaju članci 50.-51. 

 

Članak 7. 

 Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 10. 

Program dodjele bespovratnih potpora za poticanje razvoja poduzetništva 

Grada Ivanca za 2019. godinu 

 
 

Milorad Batinić: U obrazloženju je vidljivo koji su razlozi. To je objedinjeno ono što smo 

imali u nekoliko prijedloga, akata, oslobađanje od poslovne zone, industrijske zone, 

objedinili smo u jedan dokument i uskladili i s odlukama o komunalnoj naknadi, s 

odlukama o komunalnom doprinosu i tu je sadržaj teksta. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 
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Program dodjele bespovratnih potpora za poticanje razvoja poduzetništva Grada 

Ivanca za 2019. godinu 

   

I. OSNOVNE ODREDBE  

Članak 1. 

Ovim Programom propisuju se uvjeti i način dodjele potpora  za poticanje razvoja malog i 

srednjeg poduzetništva, te velikih poduzetnika Grada Ivanca (u daljnjem tekstu: Program), 

kojim se propisuju  financijske i nefinancijske potpore, olakšice, benefiti, subvencije  i ostali 

oblici bespovratnih  poticaja  za razvoj svih oblika poduzetništva, te uređuju opći uvjeti, kriteriji 

i postupak dodjele bespovratnih sredstava koja predstavljaju potpore male vrijednosti . 

Članak 2. 

Bespovratna novčana sredstva koja se temeljem ovog Programa dodjeljuju subjektima malog 

gospodarstva smatraju se državnim potporama male vrijednosti (de minimis potporama) te 

stoga postoji obveza primjene uvjeta za dodjelu potpore male vrijednosti sukladno važećim 

pravilima o potporama male vrijednosti iz Uredbe komisije (EU) broj 1407/2013 od 18. 

prosinca 2013. o primjeni članka 107. i 108. Ugovora o funkcioniranju Europske unije na de 

minimis potpore. Potporom male vrijednosti smatra se svaka potpora pojedinom poduzetniku 

čiji ukupni iznos ne prelazi 200.000,00 eura u kunskoj protuvrijednosti prema srednjem tečaju 

Hrvatske narodne banke na dan isplate u razdoblju od tri fiskalne godine (tekuća i dvije 

prethodne godine). Potpora male vrijednosti smatra se dodijeljenom u trenutku kada poduzetnik 

stekne zakonsko pravno na primanje potpore, neovisno o datumu isplate potpore male 

vrijednosti poduzetniku.  Prije dodjele potpore male vrijednosti, korisnik potpore dužan je 

davatelju (u ovom slučaju, Gradu Ivancu ) dostaviti izjavu o svim drugim potporama male 

vrijednosti koje je zaprimio tijekom tekuće godine kao i tijekom prethodne dvije fiskalne 

godine, neovisno o razini davatelja potpora male vrijednosti, kako bi se izbjegla moguća 

prekomjerna dodjela državne potpore.   

Davatelj državne potpore prilikom dodjele državne potpore male vrijednosti ima obvezu 

izvijestiti korisnika potpore da mu je dodijeljena potpora male vrijednosti, voditi evidenciju o 

dodijeljenim potporama male vrijednosti po pojedinim korisnicima, te čuvati podatke o 

dodijeljenim potporama male vrijednosti deset godina od dana dodjele. Grad Ivanec  će podatke 

o dodijeljenim potporama male vrijednosti, sukladno Pravilniku o dostavi prijedloga državnih 

potpora i podataka o državnim potporama (''Narodne novine'' br. 99/13), dostaviti Ministarstvu 

financija RH na način propisan rečenim Pravilnikom.  Sukladno članku 2., točka 2. Uredbe 

1407/2013. pod pojmom „jedan poduzetnik“ obuhvaćena su sva poduzeća koja su u najmanje 

jednom od sljedećih međusobnih odnosa: a) jedno poduzeće ima većinu glasačkih prava 

dioničara ili članova u drugom poduzeću; b) jedno  poduzeće  ima  pravo  imenovati ili smijeniti 

većinu članova  upravnog, upravljačkog   ili nadzornog tijela drugog poduzeća; c) jedno  

poduzeće ima  pravo ostvarivati vladajući utjecaj  na drugo  poduzeće prema ugovoru 

sklopljenom s tim poduzećem ili prema odredbi statuta ili društvenog ugovora tog poduzeća; 
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d) jedno poduzeće, koje je dioničar ili član u drugom poduzeću, kontrolira samo, u skladu s 

dogovorom s drugim dioničarima ili članovima tog poduzeća, većinu glasačkih prava dioničara 

ili glasačkih prava članova u tom poduzeću. Poduzeća koja su u bilo kojem od odnosa 

navedenih u prvom podstavku točkama (a) do (d) preko jednog ili više drugih poduzeća isto se 

tako smatraju jednim poduzetnikom. Programom  potpora su obuhvaćene i veliki poduzetnici,  

no oni su izuzeti iz primjene potpore male vrijednosti sukladno navedenoj  Uredbe komisije 

(EU) broj 1407/2013 od 18. prosinca 2013. o primjeni članka 107. i 108. Ugovora o 

funkcioniranju Europske unije koja se odnosi  na  korisnike de minimis potpore. 

 

 II.  MJERE POTPORA  

Članak 3. 

Grad Ivanec u cilju poticanja razvoja poduzetništva osigurati će, ovisno o mogućnostima  

Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu, godišnja financijska sredstva u vidu subvencija  

poticanje razvoja poduzetništva poticaje za tri ciljne skupine, neovisno o veličini ili pravnom 

obliku osnivanja poslovnog subjekta, kako slijedi:  

-investitore u green field ulaganja u gospodarskim zonama i investitori  u brownfield investicije, 

-poduzetnike  početnike, 

-ostale poduzetnike. 

Članak 4. 

Potpore poduzetništvu za investitore, kao poticaj novim ulaganjima i oživljavanje starih 

gospodarskih objekata provoditi će se kroz mjere u nastavku: 

• mjere za poticanje ulaganja u Industrijsku zonu kroz nove investicije, a koje čine: 

stimulativna cijena komunalno opremljenog zemljišta, 100% oslobođenje plaćanja  

komunalnog doprinosa- trajno, obročno plaćanje ugovorene cijene komunalnog opremanja- 

maksimalno do 5 godina, uz  period počeka od 2 godine, umanjenje cijene komunalnog 

opremanja od 5% na ukupnu cijenu komunalnog opremanja, uz uvjet jednokratnog plaćanja 

kod sklapanja ugovora o komunalnom opremanju, 100 % oslobođenje od plaćanja  komunalne 

naknade za prvih 5 godina od dana početka poslovanja, 100% oslobođenje plaćanja  troškova 

prenamjene zemljišta.  

 

Uvjeti korištenja mjera definirani su zasebnim Programom razvoja Industrijske zone Ivanec  za 

razdoblje 2016.-2020. godine, Odlukom o komunalnom doprinosu, Odlukom o komunalnoj 

naknadi grada Ivanca. 

• mjere za poticanje ulaganje u Poslovnoj zoni Ivanec istok, a iste se odnose na: 

oslobođenje od plaćanja komunalnog doprinosa za nove investitore koji zemljište kupuju od 

privatnih vlasnika sa kojima Grad Ivanec nema sklopljen ugovor o komunalnom opremanju, a 

koje se odnose na korištenje olakšice 100% oslobođenja od plaćanja komunalnog doprinosa, uz 
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uvjet sklapanja ugovora o komunalnom opremanju sa Gradom Ivancem, čija vrijednost iznosi 

10 EUR/m2, i oslobođenje od plaćanja komunalne naknade za prvih 5 godina od dana početka 

poslovanja. 

 

Uvjeti korištenja mjera definirani su Odlukom o komunalnom doprinosu i Odlukom o 

komunalnoj naknadi grada Ivanca. 

  

• mjera za poticanje ulaganja u brownfield investicije proizvodne namjene (obnavljanje 

postojećih poslovnih prostora u svrhu obavljanja djelatnosti izričito proizvodne 

namjene), a ista se odnosi na: 

oslobođenje od plaćanja 100% komunalne naknade za prvih 5 godina od dana početka 

poslovanja.  

Uvjeti korištenja mjera definirani su Odlukom o komunalnom doprinosu i Odlukom o 

komunalnoj naknadi grada Ivanca. 

 

Članak 5. 

Potpore poduzetništvu za poduzetnike početnike, odnose se na poduzetnike koji su poslovanje 

započeli najranije 1. siječnja 2016. godine, bez obzira na oblik osnivanja i s najmanje jednom 

samozaposlenom ili zaposlenom osobom, a odnose se na slijedeće kategorije poduzetnika 

početnika:  

• na stanare u   poduzetničkom  inkubatoru, na koje se odnose slijedeće mjere: 

         - zakup prostora /ureda  za poslovanje do  3 godine   

          -cijena zakupa: prva godina – besplatno 

                                   druga godina: 25% cijene za zakup poslovnog prostora 

           treća godina - 50% cijene za zakup poslovnog prostora    

           mogućnost produženja godina najma prostora – po punoj cijeni 

        -100 % sufinanciranje troškova  vezanih uz korištenje prostora (režijski troškovi) za prve 

tri godine 

        -100% sufinanciranje troškova administrativnih usluga savjetovanja. 

Iznos potpora izračunava se  u protuvrijednosti  subvencionirane cijene zakupa i troškova 

vezanih uz korištenje prostora te tržišne vrijednosti administrativnih usluga poslovnog 

savjetovanja od strane Poslovne zone Ivanec d.o.o. 
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Uvjeti korištenja mjera biti će definirani  Programom razvoja Poduzetničkog inkubatora Ivanec.  

• na stanare u inkubatoru i na sve ostale poduzetnike  početnike, na koje se odnose 

slijedeće mjere: 

        -100% subvencija programa savjetovanja, edukacija, stjecanja novih znanja i vještina,    

korištenja web platforme za promidžbu te ostalih srodnih nefinancijskih potpora u obliku 

transfera znanja i nematerijalnog ulaganja. 

Uvjeti korištenja mjera biti će definirani Programom razvoja Poduzetničkog inkubatora Ivanec 

i poticaj su  poduzetnicima na usavršavanje  radi postizanja konkurentne prednosti i zadržavanje 

stručne i poslovne osposobljenosti, a vezano na nematerijalni doprinos Grada Ivanca  

obavljanju osnovne djelatnosti korisnika mjere.  

Iznos potpora definira se u protuvrijednosti subvencionirane tržišne vrijednosti administrativnih 

usluga poslovnog savjetovanja  od strane  ili u organizaciji Poslovne zone Ivanec d.o.o, te nije 

ograničen. Vrsta i opseg predmetnih aktivnosti definira se kroz  Plan rada Poslovne zone Ivanec 

d.o.o. za 2019. godinu.  

 

Članak 6. 

Potpore koje se odnose na sve ostale poduzetnike provode se kroz mjere: 

• potpore za pokrivanje dijela troškova učeničkih stipendija poduzetnicima- dodjeljuju se 

za učenike s prebivalištem na području grada Ivanca, na praktičnom radu kod poduzetnika, za 

vrijeme školske  godine 2018./ 2019. 

Iznos potpore definira se u visini do 200 kn po učeniku, mjesečno.  

Poduzetnik može koristiti neograničen broj potpora, zavisan o broju učenika koji su u procesu 

naukovanja kod poduzetnika. 

Potpore se primjenjuju od 1.1.2019. godine. 

Uvjeti korištenja biti će definirani sukladno članku 9. ovog Programa.  

• potpore za poticanje ulaganja u izgradnju ili proširenje objekata poslovne namjene 

-oslobođenje od plaćanja komunalnog doprinosa u visini od 15% utvrđene vrijednosti 

komunalnog doprinosa za investitore koji grade građevinu proizvodne namjene; 

-oslobođenje od plaćanja komunalnog doprinosa u visini od 5% utvrđene vrijednosti 

komunalnog doprinosa za investitore koji grade građevinu trgovačke, ugostiteljske, poslovne i 

uslužne namjene; 

-oslobođenje od plaćanja 100% komunalne naknade na rok od 5 godina od dana početka 

obavlja poslovanja. 

Uvjeti korištenja mjera definirani su Odlukom o komunalnom doprinosu i Odlukom o 

komunalnoj naknadi grada Ivanca. 
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Članak 7. 

Potpore koje se odnose za sve subjekte malog gospodarstva, te velike poduzetnike, bez obzira 

na godinu osnivanja provoditi će se kroz slijedeće mjere: 

• subvencioniranje troškova  usluga pripreme i vođenja EU projekata koja se odnosi 

isključivo na usluge koje provodi Poslovna zona Ivanec d.o.o i Projektni ured za EU fondove 

Grada Ivanca.  

Iznos subvencije iznosi minimalno 50% tržišne cijene pripreme i vođenja EU projekata, a 

obuhvaća izradu kompletne projektne dokumentacije, pomoć oko apliciranja projekata na EU 

fondove, te stručnu pomoć kod provedbe EU projekta. Subvencionirana cijena usluge definira 

se važećim cjenikom usluga Poslovne zone Ivanec d.o.o. Usluga je dostupna svima 

zainteresiranim poduzetnicima, te neće biti predmet Javnog poziva. Broj usluga koji poduzetnik 

može koristiti u jednoj godini nije ograničen.  

• subvencioniranje troškova nastupa poduzetnika  na  gospodarskim manifestacijama na 

kojima sudjeluje Grad Ivanec, neovisno o mjestu održavanja manifestacije.   

Navedena mjera obuhvaća  slijedeće prihvatljive troškove u visini 100% troškova: zakup, 

uređenje i opremanje izložbenog prostora, trošak kotizacije/akreditacije  za sudjelovanje, 

troškove pripreme zajedničkog promotivnog materijala, troškove predstavljanja poduzetnika za 

vrijeme trajanja manifestacije,  te pomoć kod organizacije poslovnih sastanaka uoči ili za 

vrijeme trajanja sajamskih događanja.  

• subvencioniranje troškova nastupa poduzetnika na gospodarskim manifestacijama, 

sajmovima, neovisno o sudjelovanju Grada Ivanca. 

Navedena mjera obuhvaća slijedeće prihvatljive troškove u visini do 50% nastalih troškova: 

zakup izložbenog prostora, trošak kotizacije/akreditacije za sudjelovanje. 

 

Manifestacije u vezi s poduzetništvom u smislu potpora za nastup gospodarskog subjekta, 

smatraju se  sajmovi, izložbe, natjecanja i slične manifestacije s namjerom predstavljanja 

poduzetnika, te promocije ili ocjenjivanja njihovih proizvoda ili usluga. 

Nastupi poduzetnika na  kongresima, seminarima, okruglim  stolovima, stručnim  skupovima, 

predavanjima, kojima organizator ili pokrovitelj nije Grad Ivanec, nisu uključeni u navedenu 

mjeru. 

• administrativne i savjetodavne  usluge  

Potpora se odnosi na 100% subvencija za usluge poslovnog savjetovanja i srodnih usluga  

potporne poduzetničke institucije Poslovna zona Ivanec d.o.o. koje za poduzetnike provodi 

sukladno  povjerenim djelatnostima gospodarstva od strane Grada Ivanca, te u ulozi Potporne 

poduzetničke institucije Grada Ivanca. Broj potpora po jednom korisniku nije ograničen.  
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III. KRITERIJI   

Članak 8. 

Korisnici potpora po ovom Programu jesu subjekti u poduzetništvu, odnosno obrtnici, 

obiteljska poljoprivredna gospodarstva, mikro, mala, srednja i velika poduzeća.  

Subvencije po ovom Programu odobravaju  se subjektima  čiji je poslovni nastan  na području 

grada Ivanca (osim za mjere iz članka 7.- zajedničke mjere ) i koji nemaju nepodmirenih obveza 

prema RH, Gradu Ivancu i Poslovnoj zoni Ivanec d.o.o.  

Korisnici subvencija iz ovog Programa ne mogu biti: fizičke ili pravne osobe koje obavljaju 

djelatnosti slobodnih zanimanja (npr. samostalna djelatnost zdravstvenih djelatnika, odvjetnika, 

javnih bilježnika, tumača, prevoditelja i sl.), udruge, subjekti malog gospodarstva koji se bave  

točenjem pića, kockanjem, kladioničarskim i sličnim djelatnostima. Prilikom izračuna postotka 

troškova uzimaju se u obzir isključivo prihvatljivi troškovi za namjene navedene u Mjerama 

ovog  Programa. 

Neprihvatljivi troškovi su svi ostali.  

 

IV. NAČIN PROVEDBE DODJELE POTPORA  

 

Članak 9. 

Provedba mjera iz ovog Programa, koje sukladno Zakonu o poticanju razvoja malog 

gospodarstva predstavljaju potporu male vrijednosti provodi se na temelju Javnog poziva, 

kriterija propisanih ovim Programom, te zasebnim Programima razvoja za projekte razvoja 

Industrijske zone, te Poduzetničkog inkubatora. 

Gradonačelnik donosi Zaključak o raspisivanju Javnog poziva za dodjelu potpora za tekuću 

proračunsku godinu, te imenuje Povjerenstvo za provođenje postupka dodjele potpora. 

Javni pozivi biti će objavljeni na službenim internetskim stranicama Grada Ivanca, 

www.ivanec.hr i na oglasnoj ploči Grada. 

Javni poziv osobito sadrži: 

 - naziv tijela koje objavljuje javni poziv 

 - opće uvjete i kriterije za dodjelu potpora koje će odrediti Povjerenstvo, 

 - obrazac prijave, 

 - popis potrebne dokumentacije, 

 - naziv i adresu tijela kojem se zahtjevi podnose, 

 - vrijeme trajanja javnog poziva, 

 - ostale informacije relevantne za javni poziv.   

  

http://www.ivanec.hr/
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Prilikom obrade zahtjeva utvrđuje se pravovremenost, potpunost zahtjeva, udovoljavanje općih 

kriterija iz ovog Programa i posebnih kriterija iz pripadajućih Odluka ili Programa, te iznos 

prihvatljivih troškova.     

Nakon provjere predane dokumentacije, Povjerenstvo izrađuje prijedlog Odluke o dodjeli 

potpore.  

Odluku o dodjeli potpore donosi Gradonačelnik Grada Ivanca, a na prijedlog Povjerenstva, te 

se sa korisnikom sredstava sklapa Ugovor o dodjeli sredstava. 

Za administrativno provedbu i praćenje ovog Programa zadužuju se nadležna Upravna tijela. 

 

 

 V. OBVEZE KORISNIKA POTPORE   

 

Članak 10. 

Korisnik potpore dužan je omogućiti Gradu Ivancu  kontrolu namjenskog utroška dobivene 

potpore. Stručnu, administrativnu i terensku kontrolu provodi Povjerenstvo. 

Ukoliko se utvrdi nenamjensko korištenje sredstava,  korisnik potpore dobivena sredstva za tu 

godinu mora vratiti u Proračun Grada Ivanca  i biti  će isključen iz dodjele potpora sljedećih pet 

godina. 

 

VI. PRIJELAZNE I ZAVRŠNE ODREDBE  

 

Članak 11. 

Sredstva za provođenja ovog programa biti će osigurana u Proračunu Grada Ivanca za 2019. 

godinu. 

Članak 12. 

Ovaj Program stupa na snagu 8 dana od dana objave u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. 
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TOČKA 11. 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje  

siječanj – prosinac 2018. godine 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje 

siječanj – prosinca 2018. godine. 

 

 

TOČKA 12. 

Program rada Savjeta mladih Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

 

Predsjednica Vijeća napominje da Gradsko vijeće sukladno odredbama Zakona o 

savjetima mladih na Program daje samo svoju suglasnost. 

 
Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Ferenec Kuća – predsjednica Savjeta mladih 

Grada Ivanca: Program ima šest programskih aktivnosti. Izdvojila bih samo dvije, tri 

koje bi bile nekako najbitnije koje se odnose na pojedine suradnje i aktivnostima s 

udrugama koje postoje na području Grada Ivanca su više, manje vezane su uz neki 

određeni period. Konkretno mislim na suradnji s Crvenim križem. U vrijeme kad sam 

bila osnovnoškolka i srednjoškolka broj volontera je bio jako velik, a danas je to 

svedeno na nulu. Pomoglo bi da Grad Ivanec ima volontere,  mladež crvenog križa je 

postojala prije pa bi bilo u redu da postoji i sad. One točke koje su bitnije je Strategija, 

odnosno program djelovanja za mlade, koju Grad Ivanec još nema niti je imao to. 

Zapravo je plan da Grad tijekom 2019., kad velim Grad, tu mislim na vas, da krene 

prvo u izradu strategije djelovanja mladih na području Grada Ivanca, to se daje na 5 

godina. Još uvijek u radi se u okviru nacionalnog programa  za mlade,   još uvijek nije 

donesena, donesena je   samo europska strategija djelovanja za mlade koja vrijedi do 

2028. i unutar toga bi se mogla napraviti strategija djelovanja na području grada Ivanca 

za razdoblje 2020. - 2025. Možda vam se čini da bi to radili cijelu 2019.,  ali  stvarno bi 
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trebalo zapravo možda malo više truda uložiti jer se strategijom prvo utvrđuju trenutno 

stanje i tih potreba za mlade i  onda se ona razvija kroz  gradski program djelovanja 

za mlade. Druga točka je prostor za mlade koji je nakon onoga evo dobili ste prostor 

na tome i ostalo. Zapravo više ne znam kamo i kako krenuti dalje po pitanju toga. Imali 

smo slučaj da se treba riješiti imovinsko-pravni status da ako bi se radio javni natječaj 

za udruge koja bi trebala dobiti taj prostor Savjet mladih bi tražio  da sudjeluju u izradi 

tog javnog natječaja i da se obveže na nekakve izmjene i dopune tog prostora za mlade 

u prostoru bivšeg Retro bara. Suradnja s tijelima Grada Ivanca htjela bih reči da bi 

Savjet mladih bio vrlo zahvalan kad bi dobivao zapisnike sa sjednica u isto vrijeme kad 

to šaljete gradskim vijećnicima, a pogotovo kad su neka pitanja vezana za mlade. To 

je možda bila propuštena prilika jer smo htjeli pokrenuti, odnosno predložiti izmjenu ne 

natječaja za stipendiju, nego odluke za dodjelu stipendije da se to promijeni u 

potpunosti, ali tu smo zakasnili. Htjeli bi da nas obavještavate o sjednicama, jer do sad 

nismo dobivali nikakve pozive, a ja ne stignem redovito pratiti stranice Grada Ivanca. 

Još imam jednu potvrdu, moram reči nešto o troškovniku,  s obzirom da sam ovo prvi 

put radila, možda sam malo pretjerala, ali u svakom slučaju radila sam troškovnik na 

temelju toga da sam uzela neke gradove koji imaju po prilici isti proračun kao Grad 

Ivanec, temeljem toga sam napravila taj proračun, po nekim točkama se čini da je to 

dosta. Najveći dio odlazi na edukaciju Savjetu mladih. Kroz ovih godinu dana koliko 

smo skupa došla sam do zaključka da je edukacija Savjeta mladih jako bitna i 

potrebna, i ne samo članova Savjeta mladih nego čak i članova izvršnog tijela Grada 

Ivanca. Na to bi možda odlazio najveći dio tih sredstva. Završne odredbe vele da je to 

sve podložno promjenama, izmjenama i dopunama pa su moguće korekcije. 

 
Otvorena je rasprava. 
 
Predsjednica konstatira da su prijave za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnijeli 

vijećnici Zdenko Đula i Čedomir Bračko. 

 

Zdenko Đula: Iskazao bih svoju potporu Savjetu mladih u njihovim nastojanjima i da 

oni ostvari sve svoje zacrtane želje. Nadovezao bih se na ovu ključnu problematiku 

prostora za mlade. Već smo prošle godine govorili o tom prostoru Retro bara koji je 

izgorio u požaru, za koji su isplaćena sredstva po osiguranju i na žalost samo dio tih 

sredstva koja su bila isplaćena po osiguranja je utrošen u sanaciju objekta koji je u 

stvari u vlasništvu Grada Ivanca. Ne znam kako bi se Grad trebao postaviti prema 

Pučkom otvorenom učilištu, odnosno natjerati ih da oni potroše ta sredstva koja je 

osiguravateljska kuća isplatila da se ta sredstva ulože natrag i da se taj prostor dovede 

u svoju funkciju, da se opremi sanitarnim čvorom i sve što treba biti. To je moja opaska 

na ovaj prostor za mlade i put kojim bi to trebalo riješiti. 

 

Čedomir Bračko: Samo bih htio pohvaliti naš Savjet mladi jer su si dali truda da naprave 

jedan dokument koji u svakom slučaju zaslužuje pažnju. Nadam se da će zacrtano u 

Programu većinom i ostvariti uz svekoliku pomoć nas ovdje prisutnih, a i drugih. Sve 

ovdje prisutne lijepo zamolio bih da da slušamo mlade koliko je više moguće, radi toga 
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što ih se ne sluša, oni nam odlaze u zemlje gdje ih se sluša. Nemojmo ih uvijek tretirati 

kao nerealne, oni imaju u stvari poštene namjere u svim svojim prijedlozima i 

traženjima i najgore je kad dožive udarac u zid sa nekim svojim prijedlozima. Dajmo 

budimo tu fleksibilniji i pomognimo ih da artikuliraju te svoje prijedloge, da prihvate 

način i da im olakšamo. Teško je, pogotovo kad se nađeš u jednom tijelu za koje nisi 

znao ni da postoji pa ne znaš što bi trebalo kao takvo raditi. Upućujem apel svima 

nama da im pomognemo koliko je u našim mogućnostima, a ovo o čemu je diskutirao 

gosp. Đula, nadam se da bude gradonačelnik, a pogotovo što se tiče Retro bara, 

odgovorio, jer sam bio jako neugodno iznenađen ako je to točno što je gosp. Đula 

naveo za subvenciju trošenja. 

 
Milorad Batinić:  Drago nam je da je večeras s nama predsjednica Savjeta mladih. Na 

našim web stranicama su objavljeni i pozivi za Gradska vijeća i teme i jednako tako 

sva savjetovanja  svih gradskih akata koji se donose. U Savjetu Vas ima 9 pa zadužite 

nekoga tko će pratiti web stranicu Grada i na taj način vas informirati pogotovo kad je 

akt na javnom savjetovanju. Minimalno je 8 dana na našim web stranicama. Neće biti 

problem da se i  materijali za savjetovanje dostave. Uopće nije sporno. To je  minimum 

koji se može napraviti. Do sad nije bilo upita niti prakse. Što se tiče programa, 

apsolutno to je vaša autonomija i svi prijedlozi koji ćete predlagati više su nego dobro 

došli. Uvijek se zalažem i za prijedloge, rasprave jednako tako. Dijalog je ključan u 

donošenju kvalitetnijih odluka, a to ste mogli vidjeti i danas na ovom Gradskom vijeću. 

Uvijek nađemo formu ako je dobar prijedlog, neovisno s koje strane dolazi, naravno 

mora biti i u skladu s financijskim mogućnostima. Jedno su želje, a jedno su 

mogućnosti i činjenica je da određeni ciljevi koje si svatko od nas zada da moraju  imati 

utemeljenje u mogućnostima financijske naravi. Vaš financijski plan, neću ulaziti, nema 

razloga da ga nitko neće odbiti, nema razloga da se odbije, vjerujem da ste i projicirali 

financijski plan temeljem iskustava ili otprilike procjene samih troškova. Ovom prilikom 

ponovno zahvaljujem inicijativi vijećnice Klaudije Brezovec koja je na Gradskom vijeću 

iskazala taj prijedlog za Retro bar. Činjenica je da nismo prošle godine ništa napravili, 

iz razloga što nije bilo u onom djelomičnom periodu ni financijske mogućnosti, a nije 

bilo ni operativnih, građevinskih, operativaca koji bi se bili toga prihvatili. Što se tiče 

financija, daleko više je utrošeno u rekonstrukciju Retra u ovoj fazi u kojoj je, nego što 

je dobivano novca od osiguranja. Činjenica je da postoji jedan dio sredstva koji je u 

fondu Učilišta, u stvari u njihovom proračunu i još se treba statički utvrditi dio terase i 

neki sitni radovi prema troškovniku, to nije sporno. Ove godine će biti, imali smo jedno 

rješenje uređenja unutarnjih prostora koje smo dali arhitektima da razrade detalje. Onaj 

dio gdje je bio Retro bar onaj je prostor namijenjen za mlade, Klub mladih, drugi dio 

prostora gdje je bila učionica za Zbor Rudolf Rajter i jedna manja prostorija, to je nešto 

što će se vidjeti s udrugama koje nemaju svoj prostor, nastojat ćemo pokriti što više ih 

je moguće. Cilj je ove godine osigurati kvalitetno rješenje, rješenje koje će doći za 

uređenje pogotovo ovog dijela gdje će biti Klub mladih, bit će dostavljen vama 

prvenstveno, volio bih da se također povežete i s Klubom mladih Grada Ivanca koji 

okupljaju prema informacijama jedan veliki broj mladih i da pokušate kroz tribine, kroz 

neke aktivnosti prezentirati, a jednako tako i dobiti povratnu informaciju od što većeg 



55 

 

broja mladih koji su uključeni ili nisu uključeni u određene udruge konačno rješenje 

uređenja  i sadržaja i aktivnosti koje su unutra misle provoditi da bude funkcionalno. 

Također, sugerirao bih, slažem se da treba educirati i izvršnu vlast po pitanju 

problematike mladih, ali jednako tako moj prijedlog je da i mladi da organizirate 

određene tribine, da imamo ovdje pročelnike kvalificirane koji imaju kroz niz aktivnosti 

i provođenja projekta BFC-a i kroz niz drugih aktivnosti educirani su i osposobljeni su 

da mogu raditi vrsne prezentacije da vas na jedan prihvatljivi način upoznaju s ulogom 

lokalne samouprave, s aktima, s načinom funkcioniranja, s ovlastima, s nadležnostima, 

upravo da vam pomognu u toj komunikaciji s Gradom i ono što možete svoje ciljeve 

ostvariti kroz proračun Grada Ivanca. Jednako tako da li se radi o odlukama, kako se 

odluke donose, temeljem čega i svakako očekujem s obzirom na vaše aktivnosti da 

ćete se uključiti i u javna savjetovanja i kroz proračune i kroz niz drugih odluka. 

Konkretno, možda kroz ovakvu odluku kao što je komunalna naknada, možda imate 

neki prijedlog u tom dijelu. Ukoliko se mlade obitelji misle obnoviti staru kuću, određene 

benefite. Uvijek morate imati i onaj dio balansa prihoda i rashoda. U dobroj vjeri, u 

dobroj namjeri svi smo mi skloni, u najmanju ruku ne trebamo mi građani Ivanca ništa 

od toga plaćati, a s druge strane zahtijevamo visoki komunalni standard, zahtijevamo 

i pergole gdje su kontejneri, zahtijevamo modernizirane ceste, zahtijevamo da se Retro 

uredi,  a za to trebaju financijska sredstva. Radi interakcije, kvalitetnije i razumijevanja, 

upućujem, svakako ću prihvatiti edukaciju, vi me usmjerite u kom smjeru, ali jednako 

tako dvosmjerna komunikacija je izuzetno nužna i volio bih da upriličite određene 

edukacije, imamo ljude koji su kvalificirane da vam približe na vrlo jednostavan, 

klasičan način  što je sustav lokalne samouprave kako ona funkcionara, a i vi unutar 

toga sustava kao Savjet mladih. 

 
Maja Ferenec Kuća: Što se tiče te edukacije, prihvaćamo prijedlog da to rade 

pročelnici, ali edukacije većinom održavaju iz Udruge gradove koji rade na prijedlogu 

Zakona o savjetima mladih, možda bi to bila bolja opcija. 

 
Marina Držaić: Gradonačelnik  ne govori o Zakonu o savjetu mladih, ne govori o 

aktivnostima udruge građana, odnosno vaših aktivnosti unutar mreže edukacije koje vi 

polazite. Gradonačelnikova namjera je bila da Savjet mladih Grada Ivanca se upozna 

s načinom funkcioniranja Grada Ivanca kao jedinice lokalne samouprave. Što Grad 

Ivanec ima, koje Upravne odjele ima, koje su njegove nadležnosti, na koji način se 

donose odluke, kako se komunicira unutar odjela, kako se komunicira s izvršnom 

vlašću, s ovim Gradskim vijećem, koji su to koraci koje akt treba proći da bi mogao 

danas doći na ovu sjednicu, od prihoda proračuna, rashoda proračuna itd., u tom 

smislu. Nije imao namjeru komentirati edukacije koje vi pohađate kao Savjet mladih, 

stručne edukacije koje vi prolazite. Možda je bilo malo nerazumijevanja. 

 

Milorad Batinić: Očito se nismo razumjeli. Moje je bilo kad sam prihvatio da prihvaćam 

edukaciju izvršne vlasti, ja sam odmah ponudio da se vi educirate u nadležnosti Grada, 

ne samo Savjet mladih, nego da, vidim iz društvenih mreža, iz određenih kritika, 

komentara, jedan veliki broj mladih ne razumije sustav lokalne samouprave. To neće 
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biti zamorne prezentacije, nego vrlo jednostavne prezentacije. Cilj nam je zašto radimo 

konkretno javna savjetovanja. Upravo da pobudimo interes građana da daju svoje 

prijedloge, što bi uvelike pomoglo i samim vijećnicima, a i izvršnoj vlasti i gradskim 

službama, u formiranju odluka, sastavljanju i prijedlogu odluka. U tom kontekstu 

suradnja prije svega. 

 

Maja Ferenec Kuća: Niste me saslušali do kraja. Malo ste me preduhitrili. Na tim 

stručnim edukacijama za Savjet mladih uvijek edukacija kreće od toga što rade jedinice 

lokalne samouprave, koji je njihov djelokrug, proračun, rebalans proračuna,  to su sve 

termini s kojima se mi susrećemo da bi uopće došli do toga kakve veze i mogućnosti 

ima Savjet mladih  unutar jedinice lokalne samouprave i Gradskog vijeća.  Nije to samo 

za Savjet mladih. Ima nas devet u Savjetu mladih. Druga stvar koju sam htjela reči, 

kad ste spomenuli Klub mladih,  iako smo to već rekli kad je predsjednica Vijeća bila 

prisutna na konferenciji, mi smo tu naišli na jedan zid kod Kluba mladih. Za sad 

nemamo neku transparentnu suradnju jer Klub mladih koji ima sve više članova jer je 

udruga trenutno imaju mišljenje  koje se širi po forumima da je Savjet mladih isključivo 

politika. Nisu nam dali neke čvrste temeljem za suradnju.  Barem ne za transparentnu 

suradnju. Mi smo to nekako  prihvatili i doveli do prihvatljive razine suradnje, ali još 

uvijek u biti se postavlja pitanje ako oni imaju takav negativan stav, averziju prema 

Savjetu mladih.    Još nismo naišli na neki konstruktivni dijalog. 

 
Milorad Batinić: Treba razgovarati, razgovora nikada previše. Činjenica je da iskustvo 

mi govori da nije dobro se konfrontirati, upravo je poželjno razgovarati i konfrontirati 

stavove, ali morate se naći. Cilj je Savjeta mladih da okupi što veći broj i vama bi trebao 

biti cilj, a vidim da ovdje iz ovih planova rada da i je u konačnici da dobijete informaciju 

mladih, ali da imate različitih razmišljanja. Taj odnos, vi ste politika, mislim u redu, 

mogu o tome imat svoje mišljenje, ali ne mislim tako kao oni, nego prije svega mislim 

da ste za razliku od onih koji imaju nekakvu averziju prema onima koji se bave 

politikom da ne znaju. Ne dozvoljavaju se informirati. Ovdje ste mogli primijetiti da tu 

nema politikanstva, ovdje se kreiraju i definiraju politike dugoročno. Na ova dva 

primjera, ono što sam rekao i komunalna naknada, ako je došao prijedlog od druge 

političke opcije zahvaljujem na tome što uvide i dopunjujemo amandmanom odluku. 

To nije politikanstvo, to je ono što mladi trebaju razlučiti što su politike. Politika je 

konkretno vaš program rada, politika je program dodjele bespovratnih potpora za 

poticanje razvoja poduzetništva. Politikanstvo danas nisam vidio tu na Gradskom 

vijeću, kad netko ne želi prihvatiti neki dobar prijedlog jer je predložen od druge politike 

o0cije. Kriva percepcija je u određenom krugu ne samo mladih, što su politike i ljudi 

koji se bave politikama. Ima onih koji uvelike pridonose svojim ponašanjem da 

formiraju takvu sliku. Više malo ustrajnosti, rada, pozovite i predsjednicu Vijeća, 

vijećnike, izvršnu vlast na jedno takvo okupljanje pa će biti prilike da se vidi unutar 

naših razmišljanja, rasprava, da sami iz tog razgovora razl8učite što su politika, što je 

politikanstvo. 
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Više nije bilo prijavljeni za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu te se prelazi 

na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 
 

Z A K L J U Č A K 

 

 Gradsko vijeće Grada Ivanca daje suglasnost na Program rada Savjeta mladih 

Grada Ivanca za 2019. godinu. 

 
 

TOČKA 13. 
Zaključak o potrebi mjerenja posebne namjene 

 

 

Predsjednica Vijeća upoznaje vijećnice da su im na klupe dostavljene kopije 

dokumenata o provedenoj anketi te akt nadležne inspekcije kao dodatno obrazloženje. 

 

Milorad Batinić: Radi se o grupi građana Mjesnog odbora i samom sazivu Mjesnog 

odbora Horvatsko, koji su se žalili na neugodne mirise u okolici farme koja je smještena 

u Horvatskom. Svašta su oni tu bili napričali. Uputili smo dopise prema inspekciji, imali 

sastanke s njima, kontaktirali s vlasnikom farme koji tvrdi da ima sve valjane dozvole. 

Proveli smo tijekom prošle godine i anketu gdje je anketni listić dostavljen na svaku 

kućnu adresu, svi koji su se željeli uključiti poslali su anketni listiće natrag. Na temelju 

te provedene ankete da li žele mjerenje ili ne, moj prijedlog je da se donese ovaj 

zaključak o provedbi potrebe mjerenja posebne namjene, upravo iz razloga što je i 

zahtjev mjesnog odbora i građani su se u anketi, neka vrsta mini izjašnjavanja, 

referenduma žele to, to je određena financijska sredstva i kao što je prošle godine bilo 

rečeno, sada je došlo na dnevni red nakon prikupljanja određenih ponuda koje su 

informativnog karaktera. 

 

Stanko Rožman. Ako se Vijeće odluči za takav zaključak i ako ga podrži, konačna 

odluka je od gradonačelnika. Gradonačelnik mora donijeti konačnu odluku o mjerenju. 

Međutim, ako Vijeće na neki način ocijeni i da zeleno svjetlo, onda bi to trebalo provesti 

pravi postupak javne nabave. Ovo su samo informativne ponude koje smo prikupili 

temeljem zaključka ovog Vijeća kada smo bili za to zaduženi. Uputili smo upit na četiri 

certificirane pravne osobe koje se bave tom vrstom ispitivanja kvalitete zraka, dobili 

smo dvije ponude i od toga te ponude su vam u prilogu, možete vidjeti. Jedna cijena 

je 69.000,00 bez PDV-a za 30 dana mjerenja, a Institut  za medicinska istraživanja i 

medicinu rada Zagreba cijena za 60 dana mjerenja 70.700,00 kuna. Dakle, gotovo 

dvostruko je razlika među njima. To su samo informativne ponude, to nisu konačne 
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ponude, ako bude zaključak pozitivan, provest ćemo pravi postupka javne nabave i 

dobiti konačnu cijenu. Ovo je informativno, negdje u okviru ovoga se kreću te cijene. 

 

Milorad Batinić: Predlažem Gradskom vijeću da podrži ovaj zaključak jer proveli smo i 

razgovore i savjetovanje i nalaz inspektora je da mi moramo donijeti odluku da li želimo 

to ili ne. Naravno, to su i značajna financijska sredstva. Koji će biti rezultati ispitivanja, 

da li vlasnik farme poštuje sve propise koje ima, da li su u pravu mještani ili vlasnik 

farme. Na žalost, jedino možemo utvrditi s ovakvom vrstom mjerenja. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio 

vijećnik Zdenko Đula. 

 

Zdenko Đula: Podržavam odluku da se napravi mjerenje na Horvatskom, ali iz ovih 

troškovnika koji su tu priloženi navodi se da će mjerenje biti izvršeno u kontinuiranom 

periodu od 30 dana ljeti i 30 dana zimi. Rezultat takvog mjerenja će biti vrlo upitan. 

Pitanje je da li ćemo mi pogoditi termin dok pilići u peradarniku su na veličini tako da 

proizvode najviše smrada, onečišćenja. Možda bi bila bolja odluka da se donese na 

neki način da se mjerenje napravi po prijavi građana u trenutku pojave smrada, a ne 

kontinuirano mjerenje u trajanju od 30 dana jer vrlo vjerojatno mi ćemo promašiti pravi 

termin. To je s tehničke strane. Bojim se da će rezultat biti sasvim pogrešan i onda 

ćemo doći do zaključka da ovakvo mjerenje za neke buduće slučajeve u stvari neće 

biti smisleno. 

 

Milorad Batinić: Da budem iskren, ove ponude to je način kako se mjerenje radi, to 

smo dobili mogućnost. U kontinuitetu, to je naime praksa, to je metodologija kako se 

mjerenja vrše, da li ćemo mi pogoditi ciklus kada je turnus, trebali bi ga obuhvatiti na 

početku i na kraju turnusa i zimi i ljeti. Postoje svega četiri ovlaštene tvrtke u Republici 

Hrvatskoj, dvije su nam se javile. Tek po javnoj nabavi ćemo vidjeti. Nastojat ćemo 

utjecati na te periode, upravo jer po logici stvari, slažem se s ovom primjedbu, ona je 

na mjestu. I meni je bila dilema kad predlažem ovo, da li želimo mjeriti čitavu godinu, 

morate vi donijeti odluku da li ćete to platiti. U konačnici izvjesno što će biti, koji rezultat. 

Smrad se ne mjeri. Nema ga nigdje u zakonu, niti Europa ne mjeri smrad. Sofisticirana 

oprema, da li su ove čestice koje jesu u zraku prisutne. Želim vjerovati mještanima 

Hrovatskog da postoje. Osobno mi ne pada na pamet da idem progovoriti protiv 

nekoga tko ima farmu ili nešto ukoliko je sve u redu. U dobroj namjeri, u dobroj mjeri 

sam prihvatio ovo i predlažem vama jednako tako da prihvatite. Da li ćemo moći 

utjecati ne period kada ćemo to, pretpostavljam da bismo možda mogli, ali ne ovisi 

isključivo o nama. Postoji metodologija, vjerujem da ćemo se konzultirati i s nadležnom 

inspektoricom kojoj moramo dostaviti to i da će ona procijeniti temeljem svojega 

znanja, iskustva, pravilnika da li je to ispravo. Želim vjerovati da svi rade u dobroj vjeri 

kao što mi radimo ovdje i da je cilj da se utvrdi da li ima onečišćenja ili nema. Neće se 

mjeriti kad bude prazno 
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Stanko Rožman: Ovdje se ne mjere praškaste tvari, nema govora o mjerenju 

praškastih tvari jer je na toj farmi u nekoliko navrata bilo vršeno mjerenje praškastih 

tvari i uveliko je bilo u granicama dozvoljenoga i zadovoljavajuća. Ovo je mjerenje 

amonijaka, sumporovodika i  merkantilna, organskih spojeva jakih i neugodnih mirisa. 

Koliko možemo utjecati na to koliko će biti  ti instrumenti kod nas, neka vam bude 

odgovor to da ova jeftinija tvrtka koja je upola jeftinija, prošle godine je nismo dobiti. 

Da smo je htjeli prošle godine angažirati, nije imala raspoloživih kapaciteta da bi došla 

ovdje i da bi mogla mjeriti uopće, a kamoli da možemo razmišljati o tome da bi mi htjeli 

odrediti koji tjedan mjeriti. Morat ćemo stupiti s njima u kontakt i vidjeti što se može 

dogovoriti, uvažavajući i turnuse i morat ćemo imati podate o turnusima. 30 dana je 

velik period, turnus traje 35 dana, pokušat ćemo koliko god bude moguće dogovoriti 

pravi trenutak. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da je u 20,20 sati sjednicu je napustio vijećnik Čedomir 

Bračko te je sjednici nazočno 14 od ukupnog broja 17 vijećnika. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na 

glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

 

 Z A K L J U Č A K 

 

1. Ocjenjuje se potrebnim provođenje mjerenja posebne namjene na lokaciji 

peradarske farme „Petrinjak“ u naselju Horvatsko tijekom 2019. godine. 

 

2. Daje se suglasnost Gradonačelniku za donošenje Odluke o mjerenju posebne 

namjene, kojom će se utvrditi sadržaj, razdoblje, vrsta onečišćujućih tvari 

obuhvaćena mjerenjem, način financiranja mjerenja posebne namjene, te način 

informiranja javnosti o rezultatima mjerenja sukladno načinu i metodama 

propisanim odredbama zakonskih i podzakonskih akata  koji uređuju predmetnu 

materiju. 
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TOČKA 14. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec  

u 2019. godini 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te su jednoglasno donijete 

 

 

 I. IZMJENE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2019. GODINI 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u području socijalne skrbi Grada Ivanca u 2019.godini 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 79/18), točka II. mijenja se i glasi:  

 

„ II. 

 

U Proračunu Grada Ivanca za 2019. godinu - Programska djelatnost – Program 

socijalne skrbi i novčanih pomoći,  u iznosu od 705.475,00 kn izvršavat će se sukladno 

zakonskim propisima, općim i posebnim aktima Grada Ivanca, tijekom 2019. godine 

prema slijedećem: 

 

MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI Izvori 

financiranja 

Visina 

sredstava / 

HRK 

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno 

Zakonu o socijalnoj skrbi 

Grad Ivanec 60.000,00 

2. Pravo na potporu za novorođeno dijete Grad Ivanec 185.000,00 

3. Udruge umirovljenika i udruge osoba s invaliditetom Grad Ivanec   86.750,00 

4. Potpora osobama starije životne dobi Grad Ivanec   

120.000,00 
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5. Sufinanciranje nabave ogrjeva   Varaždinska 

županija 

  50.000,00 

6. Sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja Grad Ivanec   5.000,00 

7. Pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući  Grad Ivanec   13.725,00 

8. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po 

pojedinačnim zahtjevima  

Grad Ivanec    10.000,00 

9. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima Grad Ivanec    45.000,00 

10. Izravna dodjela sredstava udrugama  Grad Ivanec 10.000,00 

11. Potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi 

razred osnovne škole 

Grad Ivanec 90.000,00 

12. Pravo na podmirenje dijela troškova   javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada za 

2019. godinu za samačka domaćinstva preko 70 

godina starosti, prema posebnoj odluci. 

Grad Ivanec 30.000,00 

UKUPNO:             705.475,00 

 

II. 

Ove I.  Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 

2019. godini objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

 
TOČKA 15. 

Odluka o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 
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ODLUKA O DOPUNI  

ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA IVANCA 

 

Članak 1. 

 U Odluci o socijalnoj skrbi Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 18/15 i 36/18), u članku 25. dodaje se novi podstavak 8. koji glasi:  

„ - pravo na podmirenje dijela troškova javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada za samačka 

domaćinstva preko 70 godina starosti, prema posebnoj odluci.“ 

 

           Članak 2. 

U članku 31. dodaje se stavak 2. koji glasi:  

„Pravo na podmirenje 50% troškova javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog otpada za samačka 

domaćinstva preko 70 godina starosti, prema posebnoj odluci kojom je regulirana 

obveza plaćanja navedenih troškova za Grad Ivanec, a način ostvarivanja prava 

utvrđuje se odredbama Pravilnika o ostvarivanju prava iz socijalne skrbi.“ 

 

Članak 3. 

Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene te predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u  20,24   sati. 

 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

        Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 

 


